
Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika
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Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice
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Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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Změna územního plánu města Hořovice

Na území města je nyní legisla-
tivně povoleno budovat stavby, kte-
ré mají maximálně 5 nadzemních 
podlaží.

Záměrem investora je nemoc-
nice se sedmi nadzemními podla-
žími, která by měla 2 000 zaměst-
nanců, tzn. dvojnásobek oproti 
nynějšímu stavu. Pro uvedený 
počet osob je zamýšleno vybudo-
vat další byty. Pro využití plochy 
k výstavbě bylo stanoveno několik 
podmínek, ze kterých vybírám ty 
nejzásadnější:
• Kolaudace hlavních staveb je pod-
míněna realizací a kolaudací stavby 
krajské komunikace (východní ob-
chvat města).
• Plocha bude ochráněna souvislým 
pásem vzrostlé zeleně.
• Prostor pro předškolní výchovu 
dětí.

Změna spojená s dalším nárůs-
tem obyvatel nás staví před neleh-
ký úkol schválení. Proto probíhalo 
několik jednání zastupitelů. Jedna 
ze schůzek proběhla 8. 6. 2023, zú-
častnilo se jí 17 zastupitelů města, 
a přizvanými hosty byli pan Šoltys, 
JUDr. Bartoš a Ing. Staňa, zástupci 
investorských společností. Výsled-
kem schůzky byl návrh, na kterém 
se zatím v obecné rovině zastupitelé 
shodli k dalšímu jednání o spolu-
práci a kompenzaci mimořádných 

problémů, které výstavbou městu 
vzniknou:
• Zprovoznění hotelu Zelený strom.
• Zainteresování investora ke zve-
lebení veřejných prostor.
• Spoluúčast na rekonstrukci mos-
tu pod Svatým Jánem.
• Spolupráce vedoucí k rozvoji 
města.
• Oblast školství - vypracování 
projektu vzniku nové ZŠ. Potřeba 

škol a školek je se zvýšeným po-
čtem obyvatelstva žádoucí.
• V neposlední řadě je nutno dodr-
žet plnění platných zásad výstavby.

Nyní jde o to, aby tato shoda 
zastupitelů byla konkretizována 
v právních dokumentech (doho-
dy s investory), což není záležitost 
k vyřešení za 2 týdny.

Proto jsem pro návrh na od-
ložení projednání věci tak dů-

ležitého rozhodnutí a razantní 
změny východní části Hořovic. 
Je potřeba vytvořit v dalším a ne-
uspěchaném období všechny 
právní dokumenty, které by měly 
přinést podstatné a neodvolatelné 
benefity pro toto město. Následně 
by mělo dojít naschválení zastupi-
telstvem.

Ing. Miroslav Žáček
Radní města Hořovice

Dne 29. 5. 2023 byl předložen radě města upravený návrh změny územního plánu. Ten se týká východní části našeho města, 
kde v současné době probíhá výstavba nových bytových jednotek společností BAGGER a. s. a AKESO holding a.s. Úprava návrhu 
zahrnuje zejména změnu pro výstavbu „Nemocnice nové generace“.

n Sedmipodlažní nemocnice nové generace - pohled západní. Na menším obrázku současná zastavěnost.

Provozní řád Sběrného dvora Hořovice se mění
Úvodem bych ráda přiblížila historii vzniku Sběrného dvora (dále 

SD) v Hořovicích. Poprvé se o vybudování začalo hovořit v roce 2015, 
podmínkou získání dotace bylo, ukládat na SD 367 t. odpadu/rok. Obec 
v té době netušila, zda dokáže tuto podmínku splnit, a tak oslovila obce 
v sousedství Hořovic, zda by se občané dotčených obcí podíleli na 
splnění podmínky dotace. Jednalo se o obce Tlustice, Rpety, Podluhy, 
Praskolesy, Kotopeky, Cerhovice, Felbabka, Drozdov a Osek – celkem 9 
obcí. Dotace byla přidělena ve výši 7 mil. a SD se začal budovat. Podle 
mého názoru bylo velmi nevýhodné, že se budoval na soukromém po-
zemku, kde bylo stanoveno právo stavby na 50 let za nájemné 120,– Kč 

za m2 /rok + inflace. Dokončení stavby se prodlužovalo a prodražova-
lo. Na místo původně plánovaných 10 mil. stál SD nakonec 15 mil. Kč. 
Zkušební provoz byl zahájen koncem roku 2019 a kolaudační souhlas 
s užíváním stavby byl udělen v dubnu 2020.

V této době místostarosta Vaculík na setkání Mikroregionu čelil 
nátlaku ostatních obcí, že je diskriminující, nechat navážet odpad od 
občanů do SD v Hořovicích pouze od 9 obcí. A tak souhlasil s tím, 
aby i ostatní občané dalších obcí mohli ukládat odpad na SD, z 9 na-
konec bylo 28 obcí i s Hořovicemi.

dokončení na 3. straně
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Co je nového v Hořovické teplárenské
Navzdory neustávajícím zprá-

vám z ukrajinského bojiště v mi-
nulých měsících ceny elektřiny 
a zejména zemního plynu klesaly. 
Přesto však zůstávají velmi nevy-
zpytatelné a kupříkladu v minulém 
týdnu cena plynu vzrostla o více 
než 20%. Hořovická teplárenská 
(HT) proto opatrně postupně do-
kupuje plyn na zbytek roku a v tuto 
chvíli má za dobré ceny předem 
nakoupeno více než 70% plynu. 
„Pokud se cena plynu nijak výraz-
ně nezhorší, bude HT moct svým 
zákazníkům na konci roku část 
z jejich plateb za teplo vrátit. Jsme 
v tom optimističtí. Přesto ale mu-
síme být nyní ve střehu a počítat 
i s tím, že přijde nějaká velmi ne-
gativní situace, a ceny energií opět 

poskočí nahoru“, říká Roman Ju-
sko, ředitel společnosti.

Hořovická teplárenská se zá-
roveň chystá na velkou investiční 
akci – kompletní výměnu rozvodů 
v lokalitě Višňovka. Od této akce si 
slibuje nejen odstranění havarijní-
ho stavu rozvodů v některých čás-
tech soustavy, ale zejména snížení 
ztrát tepla o více než 20 % a tím 
další snížení nákladů. Celá inves-
tice bude stát necelých 30 mil Kč 
a bude z 50 % financována dotací 
ministerstva průmyslu a obchodu. 
Zbytek výdajů bude hrazen z již 
vytvořených rezerv společnosti 
a částečně též bankovním úvěrem.

Rekonstrukce je nyní ve fázi 
přípravy veřejné soutěže na zho-
tovitele. Jedná se o velmi význam-

nou akci nejen pro Hořovickou 
teplárenskou, ale i pro město. Sou-
těž by měla být vyhlášena během 
léta, aby bylo možné celou akci 
zrealizovat v průběhu roku 2024. 
Celý průběh přípravy soutěže je 
proto pod drobnohledem zástup-
ců města. Vedení města zároveň 
definovalo požadavky na zajištění 
bezpečnosti a co nejmenšího zatí-
žení pro místní obyvatele v době 
provádění prací, a také na sanaci 
zeleně po dokončení prací. Detail-
něji o této akci bude HT informo-
vat na podzim tohoto roku, jak-
mile bude znám zhotovitel a bude 
k dispozici více informací o podo-
bě realizace.

Hořovická teplárenská dále 
zrealizovala několik důležitých 

opatření. Kupříkladu ukončila stá-
vající nepříliš výhodný pronájem 
kancelářských prostor a přestě-
hovala své sídlo do nevyužitých 
prostor Starého zámku, který je 
v majetku města. Zároveň předa-
la městu zpět některé komerční 
prostory, které historicky měla 
pronajaty, ale nevyužívala je ke své 
činnosti.

HT se také spolupodílí na 
rozvoji města Hořovic z hlediska 
energetiky a významně mu napří-
klad v minulých měsících pomoh-
la s přípravou projektů výstavby 
FVE elektráren na městských ob-
jektech, které se město v budouc-
nu chystá s využitím velmi výhod-
ných dotací realizovat.

Hořovická Teplárenská, s.r.o.

Jak si občané Hořovic nepochybně všimli, na skládce Hrádek byla opět 
po dlouhé době obnovena stavební činnost. Tyto stavební práce souvisejí 
historicky s ukončením provozu skládky a s její konečnou, ze zákona po-
vinnou, rekultivací. Rekultivaci provádí původní nájemce skládky, spo-
lečnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (dále jen AVE CZ) na svoje 
náklady. Rekultivace spočívá v souhrnu stavebních prací, jejichž cílem je 
vytvořit konečnou podobu celého tělesa skládky a příprava skládky na ko-
laudační řízení. Podle schváleného projektu by měla být upravena konečná 
podoba tohoto „kopce nad Hořovicemi“, její výška, sklony svahů, a také 
kontrola založení skládky – vodotěsné izolace, drenáže, kontrolní šachty, 
stejně jako pokrytí tohoto kopce zelení.

Technicky to představuje mimo jiné instalaci těsnícího prvku prove-
deného jednovrstevnou fólií s drenážní schopností. Nad těsnícím prvkem 
bude položena vrstva rekultivačních zemin.

Projektem požadované vytvarování tělesa skládky do sklonu 1:2,5 vy-
žaduje přesun desítek tisíc tun již uloženého odpadu, neboť skládka byla 
navršována dlouhodobě chybně s příliš strmými svahy.

Tyto činnosti jsou pro naše město velmi důležité, protože na skládce 
proběhne po dokončení této rekultivace kolaudační řízení, a pokud měs-
to skládku po úspěšné kolaudaci jako bezproblémovou převezme, bude ji 
muset další desítky let jako minulý i současný vlastník na vlastní náklady 
udržovat a monitorovat. Pokud by skládka po špatně provedené rekultivaci 
vykazovala nějaké ekologické problémy, mohlo by to pro město znamenat 
nemalé náklady, zejména za čerpání a odvoz průsakových vod.

Ze skládky se v současné době šíří zápach, který jsme díky východním 
větrům v Hořovicích příliš nepocítili. Vydatné nárazové deště nejspíše 
opětovně nasytily nezakrytou skládku natolik, že kontaminovaná voda ze 
skládky vytekla do přilehlého lesíka a zamořila poměrně rozsáhlé území. 
Tuto situaci proto aktuálně řeší Česká inspekce životního prostředí i míst-
ní vodoprávní úřad jako ekologickou havárii. Na základě těchto jednání 
monitoruje společnost AVE CZ trvale skládku a okolí. Náš místní stavební 
úřad pak uložil AVE CZ, aby byla přijata konkrétní opatření k zamezení 
úniku této vody ze skládky do okolí. Ověří také i následnou kontrolou 
způsob zabezpečení celého prostoru skládky proti dalšímu úniku konta-
minované vody. Je tedy na něm, aby plně ověřil kvalitu provedení celé re-
vitalizace a vyloučil tak případné nechtěné budoucí náklady spojené s od-
straňováním těchto ekologických problémů.

Tento krok vidím jako velmi důležitý, neboť na skládce po dokončení 
rekultivace proběhne kolaudace a jestliže Město skládku převezme, bude ji 

desítky let udržovat a monitorovat, což při špatné stavbě skládky může nést 
nemalé náklady, zejména za čerpání a odvoz průsakových vod.

Dalším problémem, který se dotýká také všech občanů Hořovic, je 
historické neprůkazné finanční hospodaření nájemce skládky AVE CZ, 
které řeší v současné době Národní centrála proti organizovanému zlo-
činu. Ta již minulý rok zahájila proti AVE trestní stíhání pro trestný čin 

zkrácení daně, poplatku a podobné povinné platby v souvislosti s naklá-
dáním s odpady i na skládce v Hořovicích. Město Hořovice se k trestnímu 
řízení jako poškozený připojilo a požaduje náhradu způsobené škody ve 
výši 33.362.600,– Kč. Dá se předpokládat, že v souvislosti s touto kauzou 
by mohlo být trestní stíhání rozšířeno i na konkrétní osoby odpovědné 
v minulosti za porušení povinností jednat s péčí řádného hospodáře se 
svěřeným majetkem. V Hořovicích totiž, jak jsem již několikrát v minulosti 
uváděl, chyběla ze strany předchozího vedení města jakákoliv preventivní 
kontrola, a poté i vůle od AVE CZ poplatky ve smluvené výši vybírat.

Bohužel již nenapravitelnou chybou předchozího zastupitelstva města 
vedeného panem Dr. Peřinou je skutečnost, že dovolilo skládku předčasně, 
na úkor občanů Hořovic, naplnit odpadem z Prahy i Plzně. Již druhým ro-
kem na to draze doplácíme tím, že odvážíme komunální odpad do Stašova, 
současně provozujeme v Hořovicích velmi nákladný sběrný dvůr, nemáme 
žádné úložiště biologického odpadu a přišli jsme tím i o kompostárnu.

Doufám, že jak řádné dokončení revitalizace skládky, tak i návrat chy-
bějících milionů do rozpočtu města proběhne k naší spokojenosti, a město 
bude moci na „tom kopci“ realizovat městu prospěšnější projekty. Jedním 
z nich by mohl být projekt umístění fotovoltaické elektrárny k výrobě elek-
trické energie.

Ing. Petr Karban, radní

Rekultivace skládky Hrádek – povede se?
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Muzejní noc na Starém zámku
V pátek 26. května ožilo nádvoří bohatým doprovodným pro-

gramem s tématikou pohádek. Hravá stanoviště byla připravena ve 
spolupráci se SVČ Domeček Hořovice a zájemci si vyzkoušeli výrobu 
královské koruny, sestavili korálkový náramek, stříleli z kuše nebo ur-
čovali květiny a přebírali luštěniny jako Popelka.

V expozici Muzea Hořovicka byla v 18:15 slavnostně zahájena 
výstava Papírových modelů hradů a zámků, na vernisáži vystoupil 
také Komorní pěvecký sbor ZUŠ Josefa Slavíka Hořovice pod vedením 
Květuše Ernestové. Mnozí návštěvníci byli přilákáni divadelním před-
stavením „Tiché šlapací království“ dětského dramatického kroužku 
pod vedením Heleny Kreissingerové a Šárky Synovcové. Na závěr akce 
představila dětem spisovatelka Anna Langerová svoje pohádkové pří-
běhy o dracích, princeznách a skřítkovi Práskovníkovi. Muzejní noc 
přilákala téměř 150 návštěvníků.

RNDr. Anna Brotánková, vedoucí Muzea Hořovicka

pokračování z 1. strany
Vše bylo ujednáno pouze 

na dobré slovo, ani jedna obec 
neměla na ukládání odpadu 
svých občanů na SD Hořovice 
smlouvu s městem Hořovice. 
Musím dodat, že žádná obec se 
finančně nepodílela na chodu 
SD, a že vše šlo jen za naším 
městem.

Důsledkem této situace 
bylo, že na SD Hořovice bylo 
v roce 2021 od občanů všech 
obcí navezeno 1000 tun/rok 
a za rok 2022 se uložilo do-
konce 1125 tun/rok. Znovu si 
prosím vybavte, kolik se mělo 
navážet pro dotaci, pouze 367 
tun/rok. Toto vše nás vedlo 
k tomu, že jsme si nechali do-
ložit kolik a co naváželi občané 
ze všech 28 obcí. Z Hořovic to 
bylo okolo 480 tun/rok, a tedy 
víc než polovina byl cizí odpad. 
Finančně to pro naše město ka-
ždý rok znamenalo platit více 
než 2 mil za odvoz, a k tomu je 
nutno připočíst ještě skládkov-
né na Stašově.

Proto byl vytvořen nový 
Provozní řád SD, v následují-
cím znění:

Sběrný dvůr slouží ke sběru, 
shromažďování, soustřeďování, 
dotříďování a případně úpravě 
odpadů převzatých od občanů 
obcí Hořovice, Tlustice, Rpety, 
Podluhy, Praskolesy, Kotopeky, 
Felbabka, Cerhovice, Drozdov 

a Osek. Součástí sběrného dvo-
ra je shromaždiště nebezpeč-
ných odpadů.

V objektu SD je zřízeno 
místo zpětného odběru elek-
trozařízení a pneumatik.

Odpady beton, cihly, směsné 
stavební a demoliční odpady 
budou odebírány bezúplatně 
od občanů města Hořovice do 
maximálního množství 500 kg 
na osobu za rok. Po vyčerpání 
limitu bude odpad zpoplatněn 
Vyhláškou města Hořovice.

Občané obcí Tlustice, Rpe-
ty, Podluhy, Praskolesy, Ko-
topeky, Cerhovice, Drozdov 
a Osek budou mít tyto odpady 
zpoplatněny připravovaným 
ceníkem. Poplatek za odpad 
bude placen v hotovosti nebo 
platební kartou obsluze Sběr-
ného dvora.

Nový Provozní řád bude 
platit od 1. 7. 2023

Otevírací doba zůstává a celý 
Provozní řád Sběrného dvora 
najdete na webových stránkách 
města www.mesto-horovice.cz.

Provozní doba zařízení
Pondělí zavřeno
Úterý 8:00 – 17:00
Středa 8:00 – 16:00
Čtvrtek 8:00 – 17:00
Pátek 8:00 – 14:00
Sobota 8:00 – 12:00

Eva Kaufmanová,
místostarostka

Provozní řád Sběrného 
dvora Hořovice se mění

n V sobotu 29. 4. proběhlo na zámku Hořovice již tradiční vítání občánků. 
Mezi “hořovičáky” jsme přivítali přes dvacet kluků a holčiček, zazpívaly a za-
recitovaly jim děti z Mateřské školy Hořovice a 1. ZŠ Hořovice. Nechyběly 
malé dárečky pro všechny nové občánky, které rozdaly místostarostka Eva 
Kaufmanová a zastupitelka Zdeňka Ulčová. Ať se Vám tu, milé děti, líbí.

Vítání hořovických občánků
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Proč právě v Hořovicích a jak to 
vůbec začalo?

V roce 1977 bylo regionální se-
tkání heligonkářů, bylo jich tady asi 
deset z Hořovic a okolí, prostě chlapi 
přišli a hráli. Mezi nimi byl i jakýsi 
pan Terš (z Březové nebo ze Bzové), 
aktivní důchodce, který se té myš-
lenky ujal. Inspirací mu byl tehdejší 
televizní pořad Zpívá celá rodina, 
a tak vyrazil do televize s podnětem, 
že by bylo dobře, kdyby udělali po-
řad Hraje celá rodina. V televizi ná-
pad nepadl ihned na úrodnou půdu 
a tehdejší dramaturg televizní zába-
vy, pan František Živný se pana Ter-
še elegantně zbavil slovy: „Vždyť vy 
v Hořovicích máte továrnu, která ty 
harmoniky vyrábí, tak se obraťte na 
ně, a udělejte festival v Hořovicích.“

Pan Terš tedy šel do továrny 
a tam mu zase poradili, aby s myšle-
nou hudebního setkání šel do Spole-
čenského klubu, který tenkrát vedl 
pan Vladimír Hejnal, tomu se nápad 
zalíbil a setkání uspořádal. Poprvé se 
sešlo těch původních 10 hráčů. Uká-
zalo se, že o akci byl zájem, takže dal-
ší rok už byla účast větší a zjistili, že 
potřebují (s úsměvem) vynikajícího 
moderátora. Byl jsem tady v podsta-
tě jedinej august, který byl ochoten 
stoupnout si před lidi. Začal jsem 
moderovat, a to se psal už rok 1978.

Pořad se ujal, najednou začalo 
do Hořovic jezdit spousta lidí, začali 
jezdit ze zahraničí, z celé republiky, 
z Rakouska, Německa, z Holandska 
i ze Slovenska. Tehdy se sjelo tře-
ba 120 až 140 účastníků. Aby bylo 
možno z takového množství vybrat 
ty nejlepší pro odpolední koncert, 
bylo potřeba mít porotu, a rázem 
vznikla soutěž. V odborné porotě 
zasedli Antonín Votava, spisovatel, 
a skladatel, pan František Živný, 
skvělý dramaturg a Bohouš Lepič, 
skladatel, aranžér, dirigent, kapelník 
a zpěvák. Tak tohle byla odborná 
porota a mimo ní tam byla i porota 
laická, Pepík Tauš, hořovický učitel 
a muzikant, pan Jaroslav Kořínek 
a Vladimír Hejnal, jako šéf SD. A ty-
hle lidi od rána asi od 8 hodin po-
slouchali účastníky, kteří hráli asi tak 
do půl třetí nebo do dvou. Pak byla 
chviličku pauza, porota vybrala asi 
dvacet nejlepších účastníků, a ti pak 
postoupili do Galakoncertu, který 
se odehrál odpoledne. Dneska ne-
dokážu pochopit, jak jsme to dělali, 
že se to stihlo všechno, vlastně dva 
koncerty, dopoledne odehráli všich-

ni a odpoledne ten výběr. A potom 
se také vybíral nejmladší, nejstarší 
a nejvzdálenější hráč.

Zajímavé bylo, že tím nejstarším 
hráčem býval pravidelně jeden pán, 
měl takovou uniformu jako lesník 
nebo hajnej, licousy, hůl velkou, a ten 
byl vybrán vždycky jako nejstarší. 
A až když po letech zemřel a na Spo-
lečenský klub poslali jeho potomci 
parte, tak se zjistilo, že ten pán vůbec 
nebyl nejstarší. Oni tenkrát nepřed-
kládali žádný doklad o věku, prostě 

se mu věřilo, když řekl: „Mě je deva-
desát, chlapci.“ Když se na něj každý 
podíval, tak usoudil, že asi ano, ale 
ono mu bylo ve skutečnosti asi o 5-6 
let míň. A občas byl tenhle pán vídán 
na Karlově mostě, tak to byla taková 
heligonkářská legenda.
Za ta léta určitě byli nějací hrá-
či na harmoniku, na které rád 
vzpomínáte nebo se kterými jste 
třeba navázal i přátelský vztah?

Samozřejmě, takových byla celá 
řada. Například ten pan Terš, který 
to tady vymyslel a zpunktoval, jeho 
oblíbenou skladbou byla Šumař Bár-
ta. Ta má asi 150 slok. Tu hrál jen pan 
Terš, a když to pak po letech šel hrát 
ještě někdo další, protože ji heligon-
káři běžně neznají, tak jsem se s ním 
musel domluvit – ale jen 10 slok, víc 
ne. Jsou to vždycky tak 4 veršíky, pan 
Terš dával třeba 40 slok, a lidi tleskali 
a pískali, a on měl radost, a tak přidá-
val další a další.

Někteří hráči byli třeba vynikající 
muzikanti, např. trio Brázda, Melka, 
Poklop. Ještě snad zmínit, že tady 
také vzniklo jedno manželství, které 
trvá dodnes, a to jsou Fišeráci, Pa-
vel a Marie Fišerovi. Poznali se tady, 
každý sem přijel sólově, nedokážu 
přesně říct, koho z nich napadlo, že 

Vážení diváci vítám vás a přeji pěkné odpoledne…
Už více než 46 let, vždy v druhé polovině léta, přitahuje a baví diváky tradiční pořad lidové zábavy, Hořovická Heligónka. 
O tom, jak to všechno vzniklo a bylo v průběhu let, jsme si povídali s člověkem nejpovolanějším, s člověkem, který byl u zrodu 
pořadu, panem Karlem Vydrou, rodákem z blízkého Oseka.

si spolu mohou zahrát. Tak si zkusili 
spolu někde v zákulisí a vydrželo jim 
to dodnes.

Nemohu nezmínit pana Františ-
ka Zemana z Příbrami, to byl dlou-
holetý účastník, pan Václav Bláha 
z Milevska, Jirka Poklop, který hrál 
v triu Poklop, Melka, Brázda., Pan 
Milan Brázda, to je muzikantský rod, 
jeho otec hrál u Václava Hybše trom-
bonová sóla, výbornej muzikant. 
A nesmím zapomenout na pana 
Zdeňka Samce seniora, který byl 

dlouholetým obětavým a zapáleným 
organizátorem těchto setkání.
A jak se stane, že učitel se stane 
moderátorem?

No, tenkrát pracovala ve Spole-
čenském domě u pana Hejnala paní 
Věra Kavková, a ta navštěvovala Li-
dovou konzervatoř v Praze, kde se 
vyučoval obor společenská zábava. 
A pan Hejnal si mě jednou zavolal 
a povídá: „Paní Kafková jezdí tam 
a tam, říká, že je to dobrý a tak bys 
tam taky měl jezdit. Tak jsem jednou 
za 14 dní jel do Prahy, vyučovalo 
se od 9 hodin v Praze v Kulturním 
domě na Smíchově a byla to přesným 
názvem Lidová konzervatoř Středo-
českého krajského kulturního stře-
diska. Jezdil jsem tam tři roky a bylo 
to dost časově náročné, protože jsem 
v té době ještě hrál v kapele. Pozdě-
ji nám nabídli, asi 5 nebo 6 lidem, 
u kterých viděli, že se k moderování 
tak nějak podvědomě tlačí, studium 
moderování. To byl další rok a po 
něm jsme mohli udělat kvalifikační 
zkoušky. Napoprvé jsem neuspěl, ale 
někdo ze zkušební komise za mnou 
přišel a povídá, hele zkoušejte to dál, 
a přijďte příští rok. Tak jsem zkoušel 
dál moderovat, a přišel jsem další 
rok, to už jsem věděl, o co se tam jed-

ná, jak a na co se připravit, takže to 
jsem splnil a dostal jsem trojku. Mělo 
to pro mě tu výhodu, že jsem dostal 
první objednávku, tam a tam, tehdy 
a tehdy, šup a už jsem mazal, např. do 
Žatce nebo na Příbram a do různých 
kulturních domů a s tím už byla spo-
jena i nějaká ta zlatka. Potom jsem 
byl znova pozván na kvalifikační 
zkoušky a dostal jsem dvojku, a věděl 
jsem, že dál už nepůjdu.
Původně jsem měla připrave-
nou otázku, jestli jste vždy zůstá-
val jen u slova mluveného, nebo 
jestli jste např. zkoušel i zpívat? 
Ale Vy sám jste zmínil období, 
kdy jste hrál i v kapele?

Hrál jsem dvacet let v různých 
kapelách, např. v kapele Metronom 
Františka Procházky, a to na bicí. Ale 
později jsem měl už hodně nabídek 
z Agentury SKKS a muzicírování 
mě vlastně přestalo bavit. To všech-
no okolo něj, přenášení a stavění 
nástrojů, často jsem také býval pryč, 
tak jsem se rozhodl a muzicírování 
jsem ukončil. A zpěv? Když je kon-
cert fajnové kapely, je tam 5, 6 zpě-
váků, a hrají nakonec píseň „Zůstaň 
tu s námi“, tak já se k nim vloudím 
s mikrofonem, který vypnu, a zpí-
vám s nimi.
Často jste jezdil a provázel mlu-
veným slovem i kapelu Hořovic-
ká muzika, byli jste i na vyhláše-
né Vlachovce?

Na Vlachovce jsme několikrát 
byli. Ta Vlachovka, to byly nejen 
televizní pořady, ale ti Chvojovic, 
majitelé, tam dělali samozřejmě 
i večery pro zájezdy. Pravidelně tam 
bylo naprosto plno. Oni objednali 
kapelu a bylo to přesně, jako by se 
ten večer natáčelo. Žádný kamery, 
ale lidi zpívali a tancovali, a vždycky 
tam byl někdo, kdo povídal vtípky, 
nějaký bavič. Zpěváky a zpěvačky 
lidi znali z televize a byli spokojení. 
Občas se stalo, že někdo vypadl nebo 
nemohl, tak jsem tam byl vyslán já. 
A když jsem to tam okoukl a sezná-
mil se z paní a panem Chvojovými, 
tak jsem jim řekl: „A v Hořovicích 
je taky pěkná kapela, nechtěli byste 
ji pozvat?“ A podařilo se, Hořovická 
muzika měla na Vlachovce několik 
vystoupení.

- x -
Děkuji za rozhovor a přeji Vám 

i účastníkům Hořovické Heligón-
ky pevné zdraví a mnoho dalších 
setkání.

Yvetta Hájková

n Karel Vydra s vítězkou loňské Hořovické heligónky Anežkou Strážnickou.
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Literární seminář Život samé psaní

Dne 27. května se v městské knihovně na Starém zámku v Hořovi-
cích konal literární seminář pro mladé začínající autory. Název semi-
náře „Život samé psaní“ je inspirován stejnojmennou knihou Edvarda 
Valenty, jak jsme se dozvěděli hned v úvodní řeči. Svými organizátory 
je seminář spojen s literární soutěží Hořovice Václava Hraběte.

Je sobota, 10 hodin a na nádvoří Starého zámku již čeká několik 
účastníků. Je jich méně, než bych čekala, jsou to samé dívky a navíc 
všechny z dalekých končin. Hořovice reprezentuji jen já. Po přivítání 
od organizátorů následuje samotný program. Jako první se dozvíme 
něco o současné české literatuře a studiu novinařiny od Jany Čeňko-
vé, pedagožky z Institutu komunikačních studií a žurnalistiky. Další 
příspěvek je naprosto fascinující a mě osobně z celého semináře zaujal 
nejvíc. Jedná se o tvůrčí dílnu se spisovatelkou a dramatičkou Danie-
lou Fischerovou na téma tvorba figury. Paní Fischerová je neuvěřitelně 
sympatická a milá dáma, a předává nám spoustu zajímavých postřehů.

Poté nás čekají ukázky z tvorby Petra Stančíka, a po přestávce na 
oběd celý seminář završíme povídáním o bohatství, které skrývají ar-
chivní fondy Památníku národního písemnictví. Pan Petr Kotyk nám 

Čtvrteční odpoledne 25. května se návštěvníci 
knihovny mohli pokochat prezentací fotografií 
a vyslechnout si zajímavou cestovatelskou před-
nášku o „Zeleném“ Irsku, s kterou za námi přijel 
pan Jakub Greschl, cestovatel s handicapem pro 
kterého není nic překážkou a jeho mottem je „Nic 
Není Nemožné!“.

V sobotu 27. května knihovna naladila na 

tvůrčí strunu a uskutečnil se tu literární seminář 
Život samé psaní. Pěkný report ze semináře si 
v tomto čísle můžete přečíst od jedné z účastnic 
Šarky Synovcové.

V úterý 30. května nás navštívil pan Vladislav 
Slezák z nedaleké Hvězdárny Žebrák, přestavil 
nám svou knihu Pohádky z hvězd, první pohádka 
o Golemovi zazněla pouze audio v podání Petra 
Rezka, ostatní pohádky např. Indiánská pohádka, 
o Orionovi a O měsíčním mužíčkovi, namluvené 
známými osobnostmi jako je Karel Vágner, Jitka 
Zelenková a Ota Jirák, se promítaly. Po programu 
v prostorách knihovny čekalo návštěvníky pozo-
rování noční oblohy dalekohledem, především 
Měsíce a planety Venuše, na nádvoří Starého 
zámku.

V dopoledních hodinách 1. června se v dět-
ském oddělení uskutečnil tříhodinový seminář 
pro seniory Digitální odysea, který v odpoled-
ních hodinách poté pokračoval individuálními 
lekcemi pro jednotlivce. Smyslem projektu je 
zpřístupnit moderní technologie a digitální vzdě-
lávání seniorům a pomoci jim bezpečně vstoupit 
do online prostředí. Schopnost orientace v on-
line prostředí může seniorům umožnit být více 
v kontaktu s blízkými, otevřít jim nové možnosti 
zábavy a vzdělávání a přinést větší pohodlí.

Lektor Lukáš Staněk z Nadace Vodafone byl 
v naší knihovně již potřetí. Svým empatickým 
přístupem a srozumitelným přednesem si získal 
všechny účastníky a účastnice, kteří odcházeli 
spokojeni, v některých případech zbaveni osty-
chu a strachu dopustit se nějaké chyby, naopak 
s jistotou nových znalostí a zkušeností. Pokud se 
akce bude opakovat, včas se o ní dozvíte v měsíč-
níku Měšťan, popřípadě na našich webových a fb 
stránkách.

Ve středu 7. června proběhlo na Zámku Ho-
řovice slavnostní pasování prvňáčků na čtenáře. 
Události se zúčastnilo šest tříd. Gratulujeme žáč-
kům 1. A, 1. B a 1. C 1. Základní školy v Hořovi-
cích, 1. A a 1. B. 2. Základní školy v Hořovicích 
a Základní školy Zaječov. Celkem bylo pasováno 
na čtenáře sto prvňáčků.

V podvečer 8. června nás navštívila již potřetí 
spisovatelka Jana Poncarová. Autorka se vyzna-
čuje vytříbeným stylem, citlivým mapováním 
hlavních hrdinek, do detailu vystihujících jejich 
osobnost. Vyprávěla o svých posledních dvou 
knihách, ze kterých nám přečetla i některé pa-
sáže. Jednou z nich byla Herečka: múza první 
republiky, román inspirovaný životem a smrtí 
prvorepublikové herečky Jarmily Horákové. Dru-
hou knihou, která se významně dotkla i rodinné 
historie Jany Poncarové, je Deník Věrky Kohno-
vé: jak ráda bych tak zůstala. Tento deník, jehož 
historický význam můžeme bez skromnosti srov-
návat i s nejčtenější knihou z válečného období 
Deníkem Anny Frankové, právě ukryla spisova-
telčina prateta Marie Kalivodová.

Během této doby navštívily knihovnu v do-
poledních hodinách některé třídy mateřských 
a základních škol z Hořovic a blízkého okolí, pro 
které má vedoucí knihovny připravenou origi-
nální a vždy jinak tematicky zaměřenou besedu. 
Knihovnu si také oblíbil školní čtenářský klub 2. 
ZŠ Hořovice, který k nám dochází ve čtvrtek.

Všem čtenářům a příznivcům Knihovny Iva-
na Slavíka děkujeme za návštěvnost a těšíme se 
na podzim plný zajímavých akcí. Výpůjční doba 
o prázdninách bude každé úterý a čtvrtek od 
8:00-11:00 a 12:00-17:00. Od 1. 7. do 14. 7. má 
knihovna zavřeno.

Eva Kocourková, KIS Hořovice

Nabitý program v Knihovně Ivana Slavíka
Pestrý program besed, cestovatelských přednášek, workshopů a povídání s autory nabídla Knihovna Ivana Slavíka v Hořovi-
cích. Sérii setkání zahájila v podvečer 17. května Poezie ve středu, hostem byla tentokrát prozaička, překladatelka a básnířka 
Lenka Kuhar Daňhelová, kterou nám divákům svými pečlivě zvolenými slovy vykreslujícími tvůrčí autorčinu činnost a osob-
nost, představila moderátorka Jitka Bret Srpová. Milé setkání a seznámení s tvorbou a životem paní Lenky Kuhar Daňhelové 
vyladěně doplňoval hudební doprovod pana Alexeje Byčka, jehož tvorba a vyprávění o ní byla také velmi zajímavá.

přinesl ukázky některých vydaných publikací a dokonce i ručně opsaný 
samizdat básní Václava Hraběte.

Řekla bych, že se celá akce povedla a jsem ráda, že jsem se jí mohla 
zúčastnit.

Šárka Synovcová

n Vedoucí knihovny Martina Stelšovská a spi-
sovatelka Jana Poncarová.
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Zastupitelstvo 
města Hořovice

ze dne 17. dubna 2023

n USNESENÍ č. 1
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje program zasedání zastupitelstva 
města Hořovice.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 2
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 84 odst. 4 zákona 
č. 128/2000 Sb., zákon o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
uzavření dohody o společném záměru 
mezi městem Hořovice, IČ: 00233242, 
se sídlem Palackého náměstí 2/2, 268 
01 Hořovice a O., Hořovice, jejímž 
předmětem je deklarace zájmu smluv-
ních stran spolupracovat při realizaci 
stavby II/114-II/117 Hořovice – vý-
chodní obchvat, a její následné etapy, 
když město Hořovice se uvedenou 
dohodou zavazuje vyvinout veškeré 
úsilí, které je možné rozumně požado-
vat, aby budoucí realizace tzv. II. etapy 
obchvatu Hořovic míjela pozemky ve 
vlastnictví rodiny O. a nenarušila tak 
jejich podnikatelské a sportovní ak-
tivity. Zastupitelstvo města pověřuje 
podpisem příslušné dohody starostku 
města.
Výsledek hlasování:
PRO: 18 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2
Usnesení č. 2 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 3
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zá-
kona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, uzavření směnné smlouvy 
s O., Hořovice, jejímž předmětem je 
směna pozemků parc. č. 821/4, parc. 
č. 827/16, parc. č. 851/1, parc. č. 851/4, 
parc. č. 851/5, parc. č. 852/3, parc. č. 
852/4, parc. č. 853, parc. č. 854 a části 
pozemku parc.č. 821/12 (konkrétně se 
jedná o nově označený pozemek parc. 
č. 821/12 o výměře 915 m2 v geomet-
rickém plánu č. 1039-18/2023, v KN 
dosud nezapsaný) v obci Hořovice, k.ú. 
Velká Víska ve vlastnictví města Hořo-
vice, IČ: 00233242, se sídlem Palackého 
nám. 2/2, 268 01 Hořovice, za pozemek 
parc. č. 958/58 v obci Hořovice a k.ú. 
Velká Víska ve spoluvlastnictví O., za 
finanční vyrovnání ve výši 1.973.664 
Kč. Směna se uskutečňuje z důvodu 
veřejného zájmu na realizaci stavby 
II/114-II/117 Hořovice – východní 
obchvat. K podpisu příslušné smlouvy 
je pověřena starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 3 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 4
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zá-
kona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, směnu části pozemku parc. 

č. 911/5 (konkrétně se jedná o nově 
označený pozemek parc. č. 911/12 
o výměře 40 m2 v geometrickém plá-
nu č. 1040-19/2023, v KN dosud ne-
zapsaný) v obci Hořovice, k.ú. Velká 
Víska, ve vlastnictví města Hořovice, 
IČ: 00233242, se sídlem Palackého 
nám. 2/2, 268 01 Hořovice, za pozemek 
parc. č. 958/18 v obci Hořovice, k.ú. 
Velká Víska, ve vlastnictví Š., Hořovice, 
a to bez finančního vyrovnání, neboť 
je uskutečňována z důvodu veřejného 
zájmu na realizaci stavby II/114-II/117 
Hořovice – východní obchvat. K pod-
pisu příslušné smlouvy je pověřena 
starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 5
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zá-
kona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, směnu části pozemku parc. 
č. 821/12 (konkrétně se jedná o nově 
označený pozemek parc. č. 821/19 
o výměře 500 m2 v geometrickém plá-
nu č. 1039-18/2023, v KN dosud neza-
psaný) v obci Hořovice, k.ú. Velká Vís-
ka, ve vlastnictví města Hořovice, IČ: 
00233242, se sídlem Palackého nám. 
2/2, 268 01 Hořovice, za 1/2 pozemku 
parc. č. 78/11 v obci Hořovice, k. ú. 
Velká Víska ve vlastnictví společnosti 
AGRONA RPETY s.r.o., IČ: 61677507, 
se sídlem Rpety 118, 268 01 Rpety, 
a to bez finančního vyrovnání, neboť 
je uskutečňována z důvodu veřejného 
zájmu na realizaci stavby II/114-II/117 
Hořovice – východní obchvat. K pod-
pisu příslušné smlouvy je pověřena 
starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 6
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zákona 
č. 128/2000 Sb., zákon o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
směnu části pozemku parc. č. 912/18 
(konkrétně se jedná o nově označe-
ný pozemek parc. č. 912/67 o výměře 
3 500 m2 v geometrickém plánu č. 
1043-45/2023, v KN dosud nezapsaný) 
v obci Hořovice, k.ú. Velká Víska a část 
pozemku parc. č. 2122/1 (konkrétně 
se jedná o nově označený pozemek 
parc. č. 2122/1 o výměře 110 m2 v ge-
ometrickém plánu č. 2272-16/2023, 
v KN dosud nezapsaný) v obci a k.ú. 
Hořovice, ve vlastnictví města Hořovi-
ce, IČ: 00233242, se sídlem Palackého 
nám. 2/2, 268 01 Hořovice, za pozem-
ky parc. č. 1828/12, parc. č. 1966/12, 
parc. č. 2398/4, parc. č. 2398/14, parc. 
č. 2398/24, parc. č. 2398/25, parc. č. 
2398/27, parc. č. 2122/2 a část pozem-
ku parc. č. 2123/5 (konkrétně se jed-
ná o nově označený pozemek parc. č. 
2123/10 o výměře 144 m2 v geomet-
rickém plánu č. 2272-16/2023, v KN 
dosud nezapsaný) v obci a k.ú. Hořo-
vice ve spoluvlastnictví N., Hořovice, 
a to bez finančního vyrovnání, neboť 

je uskutečňována z důvodu veřejného 
zájmu na realizaci stavby II/114-II/117 
Hořovice – východní obchvat a re-
konstrukci obou mostů a komunikace 
v ulici Svatý Jan. K podpisu příslušné 
smlouvy je pověřena starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 6 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 7
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zákona 
č. 128/2000 Sb., zákon o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
směnu pozemku parc. č. 877/18 a části 
pozemku parc. č. 912/18 (konkrétně se 
jedná o nově označený pozemek parc. 
č. 912/70 o výměře 2 800 m2 v geome-
trickém plánu č. 1043-45/2023, v KN 
dosud nezapsaný) v obci Hořovice, 
k.ú. Velká Víska, ve vlastnictví města 
Hořovice, IČ: 00233242, se sídlem Pa-
lackého nám. 2/2, 268 01 Hořovice, za 
pozemky parc. č. 78/10 a parc. č. 958/53 
v obci Hořovice a k.ú. Velká Víska, ve 
spoluvlastnictví H., L., Hořovice, a to 
bez finančního vyrovnání, neboť je 
uskutečňována z důvodu veřejného 
zájmu na realizaci stavby II/114-II/117 
Hořovice – východní obchvat. K pod-
pisu příslušné smlouvy je pověřena 
starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 8
Zastupitelstvo města Hořovice po pro-
jednání na základě zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v plat-
ném znění podle § 84 odst. 2, písm. b) 
schvaluje rozpočtové opatření č. 1 ke 
schválenému rozpočtu města Hořovi-
ce na rok 2023.
Výsledek hlasování:
PRO: 17 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 4
Usnesení č. 8 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 9
Zastupitelstvo města Hořovice po pro-
jednání na základě zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v plat-
ném znění podle § 85, písm. c) v sou-
ladu s § 10a zákona č. 250/2000 Sb. 
o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtu, ve znění pozdějších předpi-
sů, schvaluje poskytnutí dotací jednot-
livým žadatelům uvedeným v příloze č. 
1 tohoto usnesení, a zároveň neschva-
luje poskytnutí dotací jednotlivým 
žadatelům uvedeným v příloze č. 2 
tohoto usnesení. Zastupitelstvo rovněž 
schvaluje uzavření příslušných veřej-
noprávních smluv o poskytnutí těchto 
dotací a pověřuje starostu města k je-
jich podpisu.
Výsledek hlasování:
PRO: 19 PROTI: 2 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 9 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 10
Zastupitelstvo města Hořovice vydává 
podle ustanovení § 84 odst. 2 písm. h) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obec-
ní zřízení), v platném znění, Obecně 
závaznou vyhlášku města Hořovice, 
kterou se ruší Obecně závazná vyhláš-
ka města Hořovice, o místním poplat-
ku za užívání veřejného prostranství, č. 

4/2022, a to s účinností od patnáctého 
dne po jejím vyhlášení.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 11
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje na základě § 84 odst. 2, písm. d) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obec-
ní zřízení), v platném znění, zřizovací 
listinu příspěvkové organizace města, 
Městské mateřské školy Hořovice, 
spočívající v rozšíření správy příspěv-
kové organizace o nemovitý majetek 
dlouhodobě užívaný mateřskou školou 
v ulici Větrná v k.ú. Hořovice.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 11 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 12
Zastupitelstvo města Hořovice revo-
kuje své usnesení ze dne 21. 09. 2022 
č. 11, které zní: „Zastupitelstvo města 
Hořovice schvaluje dle ustanovení 
§ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. 
zákon o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, Smlouvu 
o smlouvě budoucí kupní mezi měs-
tem Hořovice a společností STATEK 
HOŘOVICE s.r.o., IČ: 25638653, tý-
kající se budoucího výkupu pozemků 
nutných pro výstavbu plánované ma-
teřské školky v lokalitě Nad Statkem.“ 
a nahrazuje jej tímto usnesením:
„Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje dle ustanovení § 85 písm. a) zá-
kona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, 
Smlouvu o smlouvě budoucí kupní 
mezi městem Hořovice, IČ: 00233242, 
se sídlem Palackého nám. 2/2, 268 01 
Hořovice, jako stranou kupující, a spo-
lečností STATEK HOŘOVICE s.r.o., 
IČ: 25638653, se sídlem Masarykova 
1503/20a, 268 01 Hořovice, jako stra-
nou prodávající, týkající se budoucího 
odkupu části pozemku p. č. 89 o při-
bližné výměře 676 m2 v k.ú. Velká 
Víska, nezbytného pro výstavbu plá-
nované mateřské školky v lokalitě Nad 
Statkem.“
Výsledek hlasování:
PRO: 19 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2
Usnesení č. 12 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 13
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje rozdělení finančních prostředků 
v rámci Programu pro poskytování 
dotací z rozpočtu města Hořovice 
v roce 2023 – oblast podpory „Sociální 
věci“
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 13 bylo schváleno
n USNESENÍ č. 14
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje Smlouvu o spolupráci na realizaci 
aktivity Revolutinon train pro žáky 
a studenty hořovických škol v rámci 
programů prevence kriminality reali-
zovaných městem Hořovice s tím, že 
bude doplněna o ustanovení navržená 
odborem vnitřních věcí a právním.
Výsledek hlasování:
PRO: 21 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 14 bylo schváleno
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Z Rady města
Hořovice

ze dne 15. května 2023

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na po-
zvánce, který byl rozšířen o jeden 
bod. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přípravou zadávací dokumentace 
k veřejné zakázce na projekt „Hořo-
vice – Obnova MKDS 2023“, spolu-
financovaného z Programu Prevence 
kriminality Ministerstva vnitra ČR. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice rozhod-
la o zrušení zadávacího řízení na 
veřejnou zakázku malého rozsahu 
na stavbu s názvem 2. ZŠ Hořovi-
ce – rekonstrukce kabinetu a učebny 
a pověřuje starostku města podpisem 
Rozhodnutí o zrušení zadávacího ří-
zení. Zároveň rada města souhlasí 
s opakováním veřejné zakázky 2. ZŠ 
Hořovice – rekonstrukce kabinetu 
a učebny dle již schválené zadávací 
dokumentace a do komise pro ote-
vírání obálek, komise pro posouze-
ní kvalifikace a hodnotící komise 
jmenuje následující členy a jejich 
náhradníky v tomto složení: čle-
nové – Mgr. Martin Komínek, Ing. 
Milan Šnajdr, Bc. Linda Sklenářová, 
náhradníci – 1. náhradník Mgr. Jiří 
Vavřička, 2. náhradník Eva Kaufma-
nová, 3. náhradník Nikola Dančová, 
DiS. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n I. Rada města Hořovice nesouhla-
sí s žádostí pana M. H. a pana J. H. 
o odkup části pozemku p. č. 668/2 
(konkrétně se jedná o nově označe-
ný pozemek p. č. 668/8 o výměře 10 
m2 v návrhu geometrického plánu č. 
2266-1/2023) v obci a kat. území Ho-
řovice a nedoporučuje Zastupitelstvu 
města Hořovice tento prodej schvá-
lit. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0.
n II. Rada města Hořovice nesouhla-
sí s žádostí pana M. H. o odkup části 
pozemku p. č. 668/2 (konkrétně se 
jedná o nově označený pozemek p. 
č. 668/9 o výměře 17 m2 v návrhu 
geometrické plánu č. 2266-1/2023) 
v obci a kat. území Hořovice a ne-
doporučuje Zastupitelstvu města 
Hořovice tento prodej schválit. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s žá-
dostí pana M. V. o odkup pozemku p. 
č. 777/1 v obci Hořovice a k.ú. Velká 

n USNESENÍ č. 15
Zastupitelstvo město Hořovice schva-
luje Ing. Miroslava Žáčka určeným 
zastupitelem pro územní plánování 
města Hořovice.
PRO: 17 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 4
Usnesení č. 15 bylo schváleno

Z Rady města
Hořovice

ze dne 29. května 2023

n Rada města Hořovice schvaluje roz-
šířený program jednání uvedený na 
pozvánce o tři body. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Rada města Hořovice se seznámila 
s projednaným a upraveným návrhem 
změny územního plánu města Hořo-
vice č. 1. a stanovuje termín veřejné 
prezentace pro občany města, na pon-
dělí 19. 6. 2023. (Ing. J. Skopeček ode-
šel, počet radních 6) HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na základě vý-
zvy odboru výstavby a životního pro-
středí bere na vědomí výzvu ke zjed-
nání nápravy ve způsobu hospodaření 
na zemědělských pozemcích v k. ú. 
Hořovice, a ukládá odboru vnitřních 
věcí a právní prověřit pachtovní či ná-
jemní smlouvy za účelem jejích výpo-
vědí dotčených pozemků, které budou 
vyjmuty z užívání zemědělské společ-
nosti a budou využity pro náhradní 
výsadbu dřevin na území města Hořo-
vice a za účelem zřízení cesty po pěší 
k hájovně u Krejcárků. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně Smlouvy o dílo, 
pro veřejnou zakázku na dodávku 
s názvem „Hořovice – Obnova MKDS 
- 2023“ zadávanou dle vnitřního před-
pisu č. 3/2016, zásad pro zadávání 
veřejných zakázek malého rozsahu, 
v platném znění. Do komise pro ote-
vírání obálek, komise pro posouzení 
kvalifikace a hodnotící komise jsou 
tímto radou jmenování následující čle-
nové, resp. i jejich náhradníci v tomto 
složení: členové – Mgr. Radek Smrž, 
Ing. Milan Šnajdr, Mgr. Světla Dardo-
vá, náhradníci – 1. náhradník Bc. Pavel 
Nový, 2. náhradník Bc. Anna Šimková, 
3. náhradník Nikola Dančová, DiS. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje po-
skytnutí individuální účelové dotace 
na rok 2023 paní M. Č., ve výši 15.000 
Kč pro pořádání kulturních akcí seni-
orů. K podpisu příslušné smlouvy je 
pověřena starostka města. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhla-
sí s žádostí pana S. A., 267 61 Újezd, 
o odkup části pozemků p. č. 219/1 a p. 
č. 249/1 v obci a kat. území Hořovice 
a nedoporučuje Zastupitelstvu města 
Hořovice tento prodej schválit. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o budoucí smlouvě 
o zřízení služebnosti pro společnost 
CETIN, a. s., IČ: 04084063, se sídlem 
Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 
00 Praha 9, jejímž předmětem je zá-
vazek smluvních stran uzavřít v bu-

doucnu smlouvu o zřízení služebnosti, 
spočívající v umístění a provozování 
podzemního komunikačního vedení 
veřejné komunikační sítě - kabelová 
trasa přeložky v celkové délce cca 21 
m spol. CETIN a. s. - na pozemcích ve 
vlastnictví města p. č. 920/1, p. č. 920/5, 
p. č. 942/1 v obci Hořovice a kat. území 
Velká Víska, a to na dobu neurčitou za 
jednorázovou náhradu ve výši 10.500 
Kč bez DPH. K podpisu smlouvy je 
pověřena starostka města. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o zřízení věcné-
ho břemene – služebnosti č. IV-12-
6028202/01, Hořovice, ul. Cihlář-
ská, parc. č. 831/78, uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako povinným, 
a společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 
24729035, se sídlem Teplická 874/8, 
405 02 Děčín, jako oprávněnou, když 
zřizovaná služebnost spočívá v právu 
oprávněné umístit, provozovat, opra-
vovat a udržovat zařízení distribuční 
soustavy - kabelové vedení NN, na po-
zemcích p. č. 701/1 a p. č. 831/79 v obci 
Hořovice, k. ú. Velká Víska, provádět 
jeho obnovu, výměnu a moderniza-
ci s tím, že služebnost se sjednává na 
dobu neurčitou v rozsahu dle předlo-
ženého geometrického plánu, a to za 
jednorázovou náhradu ve výši 2.400 
Kč bez DPH. K podpisu smlouvy je 
pověřena starostka města. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí nabídku nepotřebných nemovitostí 
Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových v obci Hořovice, k. ú. 
Hořovice a k. ú. Velká Víska včetně 
termínu pro zaslání odůvodněné žá-
dosti o převod pozemků. Rada města 
pověřuje odbor vnitřních věcí a právní 
zahájením jednání s okolními obce-
mi spadajícími do správního obvodu 
města Hořovice ohledně předložené 
nabídky. Rada města Hořovice dále 
pověřuje odbor vnitřních věcí a právní 
zasláním odůvodněné písemné žádosti 
města Hořovice Úřadu pro zastupová-
ní státu ve věcech majetkových o pře-
vod těchto nemovitostí: v kat. území 
Hořovice se jedná o tyto nemovitosti: 
p. č. 1477/2 o výměře 219 m2, vodní 
plocha – koryto vodního toku umělé, 
p. č. 1477/4 o výměře 493 m2, vodní 
plocha – koryto vodního toku umělé, 
p. č. 2175/2 o výměře 31 m2, ostatní 
plocha – neplodná půda, p. č. 2177/2 
o výměře 76 m2, ostatní plocha – ne-
plodná půda. V kat. území Velká Víska 
se jedná o tyto nemovitosti: p. č. 701/8 
o výměře 1409 m2, ostatní plocha – 
ostatní komunikace – v současné 
době se vyhotovuje geometrický plán 
na oddělení komunikace od ostatního 
pozemku, který tvoří břeh komunika-
ce, p. č. 742/2 o výměře 33 m2, ostatní 
plocha – ostatní komunikace, p. č. 81/3 
o výměře 1409 m2, ostatní plocha – 
manipulační plocha, p. č. 903/15 o vý-
měře 421 m2, vodní plocha – koryto 
vodního toku umělé, p. č. 903/8 o vý-
měře 1764 m2, vodní plocha – koryto 
vodního toku umělé, budova čp. 1236, 

Víska a zároveň nesouhlasí s žádostí 
pana M. V. o odkup pozemku p. č. 
776 v obci Hořovice a k.ú. Velká Vís-
ka a doporučuje Zastupitelstvu měs-
ta Hořovice schválit prodej pozemku 
p. č. 777/1 a neschválit prodej po-
zemku p. č. 776. Rada města dále po-
věřuje odbor vnitřních věcí a právní 
zadáním vyhotovení znaleckého po-
sudku za účelem určení ceny obvyklé 
na pozemek p. č. 777/1, zveřejněním 
záměru prodeje pozemku na úřední 
desce města a vypracováním návrhu 
kupní smlouvy. HLASOVÁNÍ: PRO: 
4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 3
n Rada města Hořovice souhlasí 
s předloženou dokumentací pro sta-
vební povolení, nazvanou „II/114, 
III/1148 Hořovice, průtah“, zpracova-
nou společností Atelier Promika s.r.o. 
podle které bude, v zatím neurčeném 
roce, řešena rekonstrukce komuni-
kačního systému v ulici 9. května, na 
Palackého náměstí a v ulici Valdecká, 
tedy v úseku od mostu přes Červený 
potok až po vjezd na náměstí Boženy 
Němcové. Oznámit stanovisko rady 
žadatelům. HLASOVÁNÍ: PRO: 7 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice se seznámila 
s předloženými cenovými nabídkami 
od firem Jiří Pergl – ASFALT, K Dědu 
1705, 266 01 Beroun a AVE CZ odpa-
dové hospodářství s.r.o., Viničná 910, 
266 70 Beroun týkajících se oprav vý-
tluků ve vybraných ulicích, a vybra-
la nejlevnější nabídku od firmy Jiří 
Pergl – ASFALT dle nabídkové ceny. 
(Odešel Ing. et. Ing. Jan Skopeček, 
Ph.D., počet radních 6.) HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s krátkodobým užitím zasedací míst-
nosti pro spolek Horovize, z.s. Hořo-
vice ke vzdělávací akci „Jak fungují 
komunitní zahrady a jaké přínosy 
mohou mít pro města“ a to v termí-
nu dne 26. 5. 2023 od 8:30 do 10:30 
hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s krátkodobým užití sálu radnice 
města Hořovice pro konání koncer-
tů a vystoupení ZUŠ Josefa Slavíka 
Hořovice, a to v termínu: 23. 5. 2023 
od 14:00 do 19:00 hod., 14. 6. 2023 
od 15:00 do 19:00 hod, 21. 6. 2023 od 
16:00 do 19:00 hod. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Darovací smlouvy na fi-
nanční dar z rozpočtu obce Jince 
v celkové hodnotě Kč 40.000,– ve 
prospěch Domova Na Výsluní, Hořo-
vice. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice podle 
§ 102 odst. 2 písm. b) zákona č. 
128/2000Sb., o obcích, rozhodla 
o platu pro Petra Hůlu dočasně po-
věřeného řízením příspěvkové or-
ganizace Městské správy bytového 
a nebytového fondu s účinností od 
01. 06. 2023. (Přišel Ing. et Ing. Jan 
Skopeček, Ph.D.) HLASOVÁNÍ: 
PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
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bytový dům, id. podíl 4187/178472 na 
pozemku p. č. 942/25, bytová jednot-
ka 1236/213, vymezená v budově čp. 
1235, čp. 1236, HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice revokuje 
usnesení ze dne 31. 08. 2022: „Rada 
města Hořovice souhlasí s žádostí 
pana L. T. o směnu části pozemku 
parc. č. 2282/188 o výměře 1.600 m2 
k.ú. Hořovice v jeho vlastnictví za část 
pozemku parc. č. 2331/17 o výměře 
1.600 m2 k.ú. Velká Víska ve vlast-
nictví města Hořovice a doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice tuto 
směnu schválit. V případě doporučení 
rada města pověřuje odbor vnitřních 
věcí a právní zveřejněním záměru 
směny na úřední desce města a zajiš-
těním oddělovacích geometrických 
plánů a znaleckých posudků dle ceny 
obvyklé. Případný rozdíl hodnoty 
směňovaných pozemků v neprospěch 
žadatele bude z jeho strany doplacen. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje toto 
nové znění usnesení: „Rada města Ho-
řovice souhlasí se žádostí pana L. T. 
o směnu pozemků a schvaluje záměr 
směny pozemků parc. č. 2282/109 
a parc. č. 2282/188 v obci a k.ú. Ho-
řovice ve vlastnictví pana L. T., bytem 
268 01 Hořovice, za pozemky parc. 
č. 2327/71, parc. č. 2327/72, parc. č. 
2331/17 a parc. č. 2331/103 v obci 
a k.ú. Hořovice ve vlastnictví města 
Hořovice a doporučuje Zastupitelstvu 
města Hořovice tuto směnu schválit. 
Rada města Hořovice pověřuje odbor 
vnitřních věcí a právní zadáním vyho-
tovení znaleckých posudků za účelem 
určení ceny obvyklé směňovaných 
pozemků, zveřejněním záměru směny 
uvedených pozemků na úřední desce 
města a vypracováním návrhu směn-
né smlouvy.“ HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
žádostí P. D., bytem 268 01 Hořovice 
o odkup pozemků a schvaluje záměr 
prodeje částí pozemků p. č. 1831/4 
(konkrétně se jedná o nově označený 
pozemek p. č. 1831/5 o výměře 135 m2 
v návrhu geometrickém plánu č. 2283-
90/2023) a p. č. 1857/33 (konkrétně se 
jedná o nově označený pozemek p. č. 
1857/37 o výměře 412 m2 v návrhu 
geometrickém plánu č. 2283-90/2023) 
v obci a k. ú. Hořovice do společného 
jmění manželů P. a R. D., bytem 268 01 
Hořovice a doporučuje Zastupitelstvu 
města Hořovice tento prodej schválit. 
Rada města Hořovice dále pověřuje 
odbor vnitřních věcí a právní zadá-
ním vyhotovení znaleckého posudku 
za účelem určení ceny obvyklé části 
pozemku p.č. 1831/4 (nově dle návrhu 
GP p. č. 1831/5) a p. č. 1857/33 (nově 
dle návrhu GP p.č. 1857/37), zveřejně-
ním záměru prodeje částí pozemků na 
úřední desce města a vypracováním 
návrhu kupní smlouvy. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
ukončení nájemní smlouvy na byt č. 

1, na adrese 268 01 Hořovice, uzavřené 
mezi městem Hořovice, jako pronají-
matelem, a paní M. K., bytem 268 01 
Hořovice, jako nájemcem, a souhlasí 
se zněním dohody o skončení nájmu. 
K podpisu dohody pověřuje starostku 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s vy-
povězením dohody o vytvoření spo-
lečného školského obvodu spádové 
mateřské školy, uzavřené mezi městem 
Hořovice a obcemi Felbabka, Hvozdec 
a Rpety, na základě které je vytvořen 
společný školský obvod mateřské 
školy, jejíž činnost vykonává Městská 
mateřská škola Hořovice, se sídlem 
Jiráskova 602/3, Hořovice. Rada města 
pověřuje odbor vnitřních věcí a práv-
ních přípravou výpovědi a starostku 
jejím podpisem. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním kupní smlouvy č. O112494 
uzavírané mezi městem Hořovice, jako 
kupujícím, a společností AUTA s.r.o., 
IČ: 45145555, se sídlem Žižkova 660, 
261 01 Příbram, jako prodávajícím, 
jejímž předmětem je koupě osobního 
automobilu Kia Ceed SW CD 1,5 T-
-GDi GPF SPIN, bílé barvy, za kupní 
cenu 471 682,01 Kč vč. DPH. Osobní 
automobil je pořizován pro potřeby 
Městské policie Hořovice. Podpisem 
kupní smlouvy je pověřena starostka 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
záměrem prodeje pozemků parc. 
č. 1828/12, parc. č. 1966/12, parc. 
č. 2398/4, parc. č. 2398/14, parc. č. 
2398/24, parc. č. 2398/25, parc. č. 
2398/27 v obci a k. ú. Hořovice a po-
zemků parc. č. 78/10, parc. č. 958/53, 
parc. č. 958/18, parc. č. 958/58 a id. 
1/2 (jedna polovina) pozemku parc. 
č. 78/11 v obci Hořovice a k.ú. Vel-
ká Víska Středočeskému kraji, IČ: 
70891095, se sídlem Zborovská 11, 
150 21 Praha 5, zastoupený Krajskou 
správou a údržbou silnic Středočes-
kého kraje, příspěvkovou organizací, 
IČ: 00066001, se sídlem Zborovská 
81/11, 150 00 Praha 5, Smíchov, za 
účelem zajištění výstavby veřejně pro-
spěšné stavby II/114-II/117 Hořovi-
ce – východní obchvat za kupní cenu 
1.128.276 Kč, a doporučuje Zastupi-
telstvu města Hořovice tento prodej 
schválit. Rada zároveň pověřuje odbor 
vnitřních věcí a právní zveřejněním 
záměru prodeje pozemků na úřední 
desce města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
příspěvkové organizaci Městské kul-
turní centrum Hořovice bezplatný 
zábor veřejného prostranství v neděli 
06. 08. 2023 od 5.00 do 20.00 hodin. 
Zábor se týká prostoru části Palackého 
náměstí, resp. prostranství před kos-
telem Nejsvětější trojice, a v případě 
kladného stanoviska silničního správ-
ního úřadu i místní komunikace od 
odbočky z ulice 9. května k ředitelství 
COOP, včetně parkoviště, a místní ko-

munikace v úseku od Komerční banky 
ke křižovatce u prodejny COOP před 
výjezdem do ulice Valdecká, včetně 
parkoviště. Důvodem záboru je pořá-
dání poutě Porcinkule. Rada zároveň 
souhlasí s udělením výjimky z Obec-
ně závazné vyhlášky města Hořovice 
č. 3/2015 o zákazu požívání alkoholu 
a jiných omamných psychotropních 
látek na veřejném prostranství v době 
konání poutě. Oznámit usnesení rady 
žadateli. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice se zabývala 
výzvami, které vč. návrhů řešení, zaslal 
městu Hořovice, v časovém úseku od 
26. 4. do 11. 5. 2023, v celkovém počtu 
čtyř jeden z občanů města. Výzvy se tý-
kaly řešení výjezdu z ulice Jungmann-
ovy do ulice 9. května, uzavírky jedno-
ho z chodníků na mostě přes Červený 
potok u okružní křižovatky, uzavírky 
obou chodníků v ulici 9. května při 
výjezdu z Palackého náměstí a osazení 
zábradlí u schodišť vedoucích z ná-
městí Svobody k ulici 9. května. Rada 
tímto děkuje za projevenou iniciati-
vu. Pro jednotlivé dopravní situace, 
popisované ve výzvách, však využije 
již u odborných organizací objednaná 
a zpracovávaná řešení. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem smlouvy o spolupráci při likvidaci 
odpadů, podle které společnost EKO-
-PF s.r.o. zapůjčí městu kontejnery na 
potravinářské oleje a tuky, které bude 
následně zdarma v tříměsíčním in-
tervalu z území města odvážet. Zajistit 
podpisy smluvních stran. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:0
n Rada města Hořovice souhlasí s žá-
dostí obyvatel ulice Sklenářka, bydlí-
cích v úseku od trafostanice směrem 
k drážní cestě Správy železnic, a.s. 
a obyvatel bydlících v ulici Kpt. Ma-
touška. Vedení města bude i nadále 
jednat s KÚSK a poté bude komuni-
kace opravena metodou flexibilního 
zemního betonu s položením jedné 
asfaltové vrstvy. Celková cena zakázky 
je odhadována na 2,1 mil. Kč. Oznámit 
usnesení rady žadatelům. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s návrhem místní úpravy silničního 
provozu v křižovatce ulic Vrbnovská 
a K Nemocnici, spočívající ve zhoto-
vení vodorovného dopravního znače-
ní V 12c „Zákaz zastavení“, z důvodu 
nebezpečného parkování automobi-
lů v křižovatce. Objednat zhotovení 
dopravního značení. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s ce-
novou nabídkou, podle které provede 
společnost ELTODO OSVĚTLENÍ, 
s.r.o., za cenu 217.009 Kč vč. 21 % 
DPH přeložku světla veřejného osvět-
lení a uložení kabelů do země v délce 
cca 85 m v ulici Anýžova. Objednat 
provedení prací. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na zákla-
dě žádosti souhlasí s osazením okna 
s balkonovými dveřmi v bytě č. 1 byto-

vého domu č. p. 676 a s dlouhodobým 
bezplatným záborem části pozemku p. 
č. 1716/1 v k. ú. Hořovice o rozměrech 
1,02 x 1,5 m. Zabraná část pozemku 
bude umístěna na jižní straně domu 
č. p. 676-677 na sídlišti Sklenářka, za 
účelem zřízení jednoduchého schodi-
ště. Oznámit usnesení rady žadatelce. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice vzala na vě-
domí předložený seznam ulic, ve kte-
rých se objevil alespoň jeden výtluk 
v povrchu komunikace. Priorita oprav 
bude určena podle nutnosti a závaž-
nosti v těchto ulicích: Husovo nám., 
Hynka Šlosara, Jabloňová, Jasmínová, 
Jungmannova (severní část), Ke Star-
či, Lipová, Modřínová, Na Radosti, 
Obránců míru, Palachova, Pionýrská, 
Sadová, Sládkova, Tyršova (parkovi-
ště u mostu), U Potoka, U Remízku, 
U Rybníčku, U Sv. Jana, Vísecká, Viš-
ňová, Vítězná a Západní. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s při-
jetím podpory z Operačního progra-
mu Zaměstnanost plus č. 03_22_009 
na tříletý projekt „Terénní sociální 
práce“ v celkové výši 8 999 242,56 Kč 
a souhlasí se spoluúčastí ve výši 10% 
z celkové částky projektu, což činí 
999 915,84 za období 3 let. Dále sou-
hlasí s navýšením pracovníků úřadu 
na dobu určitou od 01. 01. 2024 do 
31. 12. 2026 o 4,5 úvazku. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s po-
skytnutím finančního příspěvku ve 
formě individuální účelové dotace na 
zajištění činnosti Sjednocené organi-
zace nevidomých a slabozrakých, z.s., 
Hořovice ve výši 10.000,– Kč. Rada 
města Hořovice zároveň schvaluje 
znění příslušné veřejnoprávní smlou-
vy o poskytnutí této dotace a pověřu-
je starostku města k jejímu podpisu. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zřízením jídelny – školní výdejny pro 
potřeby mateřské školy v maximálním 
počtu 36 osob (30 dětí + 6 dospělých) 
v budově Městské mateřské školy na 
adrese Jiráskova 602, Hořovice s účin-
ností od 01. 09. 2023. Hořovice. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s bezplatným krátkodobým užitím 
sálu radnice města Hořovice ke ko-
nání koncertu dechového orchestru 
Hořovická muzika, který se koná dne 
17. 08. 2023 od 16:00 do 20:00 HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
Rada města Hořovice souhlasí s ná-
vrhem likvidační komise na likvidaci 
nepotřebného a neupotřebitelného 
majetku viz příloha. Hlasování: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Rada města Hořovice souhlasí se 
stavbou parkoviště v proluce Pražské 
ulice dle předložené projektové doku-
mentace. Hlasování: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
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Rada města
Hořovice

ze dne 12. června 2023

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na pozván-
ce doplněný o jeden bod. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice rozhod-
la o zrušení zadávacího řízení na 
veřejnou zakázku malého rozsahu 
na stavbu s názvem 2. ZŠ Hořovi-
ce – rekonstrukce kabinetu a učebny 
a pověřuje starostku města podpisem 
Rozhodnutí o zrušení zadávacího ří-
zení. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje 
schválit Zastupitelstvu města Hořovi-
ce podle § 84 odst. 2, písm. b) záko-
na č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších před-
pisů, účetní závěrku města Hořovice 
sestavenou ke dni 31. 12. 2022. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schvá-
lit podle § 84 odst. 2, písm. b) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), ve znění pozdějších předpisů, 
Závěrečný účet města Hořovice za 
rok 2022 včetně zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření a celoroč-
ní hospodaření města Hořovice, a to 
bez výhrad. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předložené rozpočtové opat-
ření č. 2 ke schválenému rozpočtu 
města Hořovice na rok 2023 a s do-
poručením jej schválit ho předklá-
dá Zastupitelstvu města Hořovice 
k projednání na základě § 84 odst. 
2, písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporu-
čuje Zastupitelstvu města Hořovi-
ce schválit poskytnutí příspěvku 
příspěvkové organizaci 1. základní 
škola Hořovice na dofinancování 
projektu „“Modernizace odborných 
učeben v 1. ZŠ Hořovice““ z pro-
gramu IROP, reg. č. projektu 
CZ.06. 04. 01/00/22_112/0001265 
dle skutečně vykázaných výdajů na 
základě předložení žádosti po dokon-
čení realizace projektu a vyúčtování 
dotace. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním předložené Smlouvy o zříze-
ní služebnosti uzavírané mezi měs-
tem Hořovice, IČ: 00233242, jako 
oprávněným, Středočeským krajem, 
IČ: 70891095, zastoupeným Krajskou 
správou a údržbou silnic Středočes-
kého kraje, IČ: 00066001 příspěvko-
vou organizací, se sídlem Zborovská 
81/11, Praha 5 – Smíchov, jako inves-
torem, a panem L. L., a panem M. Š., 

jako povinnými, jejímž předmětem je 
zřízení služebnosti užívání části po-
zemků v rámci realizace stavby „SO 
430 – veřejné osvětlení“ v souvislosti 
s akcí „II/114, II/117 Hořovice, vý-
chodní obchvat“. Služebnost užívání 
se zřizuje jako časově neomezené 
právo věcné v rozsahu dle předlože-
ného geometrického plánu, spočíva-
jící zejména v právu umístit, provo-
zovat, opravovat, upravovat, udržovat 
a užívat na služebných pozemcích 
nebo přes ně vést stavbu, a to za jed-
norázovou náhradu ve výši 30.000 
Kč, kterou uhradí investor. K podpisu 
smlouvy je pověřena starostka měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
znění předložené Smlouvy o výpůjč-
ce uzavírané mezi městem Hořovice, 
IČ: 00233242, jako půjčitelem a Stře-
dočeským krajem, IČ: 70891095, 
zastoupeným Krajskou správou 
a údržbou silnic Středočeského 
kraje, příspěvkovou organizací, IČ: 
00066001 se sídlem Zborovská 81/11, 
150 00 Praha 5, Smíchov, jako vypůj-
čitelem, v rámci realizace výstavby 
veřejně prospěšné stavby „II/114, 
II/117 Hořovice, východní obchvat“ 
na pozemky p. č. 1958, 2003, 1828/5, 
1950/2, 1966/8, 1967/1, 1967/2, 
1967/3, 1967/4, 1968/1, 1968/3, 
1968/5, 2122/3, 2124/1, 2126/5, 
2126/9, 2128/4 a 2398/6 v k. ú. Hořo-
vice a na pozemky
p. č. 78/13, 867/12, 867/38, 877/10, 
877/22, 877/27, 877/28, 893/1, 893/2, 
893/3, 895/1, 895/9, 895/10, 895/16, 
895/17, 895/18, 895/19, 900/5, 900/7, 
908/2, 909/2, 911/1, 911/3, 911/9, 
912/7, 912/12, 912/53, 912/56, 912/57, 
916, 922/1 a 922/12 v k. ú. Velká Vís-
ka. K podpisu smlouvy je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 
4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o zřízení věcného 
břemene – služebnosti uzavírané 
mezi městem Hořovice, jako povin-
ným, a paní R.G., trvale bytem 268 
01 Hořovice, jako oprávněnou, když 
zřizovaná služebnost spočívá v prá-
vu oprávněné zřídit a provozovat 
vodovodní přípojku na pozemku p. 
č. 427/2 v obci Hořovice, k. ú. Velká 
Víska, právo vstupovat a vjíždět na 
pozemek v souvislosti se zřízením, 
stavebními úpravami, opravami, pro-
vozováním a odstraněním vodovod-
ní přípojky a v povinnosti povinného 
výkon těchto práv strpět, na pozem-
ku s tím, že služebnost se sjednává na 
dobu neurčitou v rozsahu dle předlo-
ženého návrhu geometrického plá-
nu, a to za jednorázovou náhradu ve 
výši 14.340 Kč bez DPH. K podpisu 
smlouvy je po dodání potvrzeného 
geometrického plánu pověřena sta-
rostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s uplatněním nároku na zaplacení 
smluvní pokuty vůči společnosti TRI-
NAL GROUP s.r.o., IČ: 29150591, se 

sídlem Nová 421, 250 70 Odolena 
Voda, z titulu Smlouvy o nájmu za-
řízení a poskytování služeb ze dne 
09. 08. 2022 a pověřuje odbor vnitř-
ních věcí a právní realizací právních 
úkonů v dané věci. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
ukončení nájemní smlouvy na byt 
č… na adrese 268 01 Hořovice, uza-
vřené mezi městem Hořovice, jako 
pronajímatelem, a paní S. K., bytem 
268 01 Hořovice, jako nájemcem, 
a souhlasí se zněním dohody o skon-
čení nájmu. K podpisu dohody pově-
řuje starostku města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí předložený návrh Obecně závazné 
vyhlášky města Hořovice o míst-
ním poplatku za užívání veřejného 
prostranství. Rada města předkládá 
návrh této obecně závazné vyhlášky 
ve znění uvedeném v příloze tohoto 
usnesení Zastupitelstvu města Ho-
řovice k projednání na základě § 84 
odst. 2, písm. h) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v plat-
ném znění, s doporučením toto znění 
schválit. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí předloženou Zřizovací listinu 
Městské správy bytového a nebytové-
ho fondu Hořovice a s doporučením 
jejího schválení ji předkládá Zastupi-
telstvu města Hořovice k projednání 
na základě § 84 odst. 2, písm. d) záko-
na č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), v platném znění. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice pověřuje od-
bor vnitřních věcí a právní zadáním 
vyhotovení geometrického plánu 
pro určení rozsahu služebnosti stez-
ky a cesty na pozemcích p. č. 912/9 
a p. č. 958/20 v k. ú. Velká Víska, ve 
vlastnictví M. J., bytem 268 01 Hořo-
vice, zadáním zpracování znalecké-
ho posudku na určení ceny obvyklé 
za zřízení služebnosti v rozsahu dle 
GP a přípravou dodatku ke Smlouvě 
o budoucí smlouvě o zřízení služeb-
nosti stezky a cesty uzavřené mezi 
městem Hořovice, jakožto budoucím 
oprávněným, a M. J., jako budoucí 
povinnou, dne 21. 09. 2021, jehož 
předmětem bude úprava podmí-
nek pro uzavření smlouvy o zřízení 
služebnosti. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem dodatku č. 1 ke smlouvě 
o dílo, podle kterého se prodlužuje 
termín dokončení rekonstrukce po-
žárních rozvodů v objektu Společen-
ského domu, společností TEZA spol. 
s r. o., do 31. 7. 2023. Zajistit podpi-
sy smluvních stran. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí s výjimkou z vnitřního předpi-
su 3/2016 a tedy s textem smlouvy 
o dílo, podle které provede společ-
nost VRBA – elektro, s. r. o., za cenu 

760.035,79 Kč vč. DPH 21% přelo-
žení a výstavbu veřejného osvětlení 
v ulicích Komenského a Milinovské-
ho. Důvodem souhlasu Rady měs-
ta s výjimkou z vnitřního předpisu 
3/2016 je značné snížení nákladů na 
výstavbu, pokud bude akce realizová-
na ve stejném termínu jako přeložky 
kabelů NN, prováděné společností 
VRBA-elektro s.r.o. pro ČEZ Distri-
buce a.s. Zajistit podpisy smluvních 
stran. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně Smlouvy o dílo, 
pro veřejnou zakázku na služby s ná-
zvem „Můstek v ulici Pod Nádražím – 
zpracování projektové dokumentace“ 
zadávanou dle vnitřního předpisu č. 
3/2016, zásad pro zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu, v platném 
znění. Do komise pro otevírání obá-
lek, komise pro posouzení kvalifikace 
a hodnotící komise jsou tímto radou 
jmenování následující členové, resp. 
i jejich náhradníci v tomto složení: 
členové – Ing. Milan Šnajdr, Ing. Věra 
Eschnerová, Bc. Linda Sklenářová, 
náhradníci – 1. náhradník Ing. David 
Grunt, 2. náhradník Ing. Petr Kar-
ban, 3. náhradník Nikola Dančová, 
DiS. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhlasí 
s bezplatným užitím zasedací míst-
nosti radnice města Hořovice pro ko-
nání členské schůze strany ČSSD MO 
Hořovice dne 31. 08. 2023 od 16:45 
do 18:00 hod. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s uzavřením darovací smlouvy se 
Sdružením rodičů a příznivců 1. ZŠ 
Hořovice, z.s., IČO 09083626, na 70 
tis. Kč určených na programy pri-
mární prevence pro žáky 1. základní 
školy Hořovice. HLASOVÁNÍ: PRO: 
4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s výjimkou z kritérií pro přidělování 
bytů v DPS pro žadatelku dle podání 
z důvodu sociální izolace. Výjimka 
spočívá v přidělení bytu pro dvoji-
ce jednotlivci s tím, že úhrada bude 
v plné výši za dvoupokojový byt 
a v okamžiku uvolnění prvního bytu 
pro jednotlivce se žadatelka přestě-
huje. Dle kritérií je při přidělení bytu 
zvláštního určení daná povinnost 
čerpat pečovatelskou službu. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice rozhodla, 
že prázdninový režim schůzí bude 
24. 7. 2023 a 21. 8. 2023. Od 1. 9. 2023 
se budou konat schůze rady v obvyk-
lém režimu. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s termínem konání veřejného zasa-
dání zastupitelstva města na sředu 
28. června 2023 od 17:00 hodin, 
a schvaluje návrh programu na jed-
nání zastupitelstva. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
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Hasiči Hořovice

Zásahy Hasičského záchranné-
ho Sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

✘ Od 15. 5. do 15. 6. 2023 hasiči 
ze stanice Hořovice vyjížděli k 41 
událostem, z toho k 9 požárům, 
k 7 technickým událostem typu 
čerpání vody, padlý strom, 18x 
k dopravním nehodám, 4x k zá-
chraně osob a 2x k úniku nebez-
pečných látek. V jednom případě 
šlo o planý poplach. Při událos-
tech spolupracovali se zdravot-
nickou záchrannou službou, po-
licií ČR a ostatními složkami IZS. 
Při událostech došlo ke zranění 
15 osob a 9 osob bylo zachráněno.
✘ 15. 5. v 14:41 byla jednotka 
HZS Středočeského kraje ze sta-
nice Hořovice vyslána k dopravní 
nehodě sraženého chodce na Pa-
lackého náměstí Hořovice. Spo-
lečně s ZZS provedeno ošetření 
chodce, dále zajištění místa DN 
a zajištění prostoru pro leteckou 
záchrannou službu. Po zajiště-
ní zraněné osoby byl proveden 
transport do vrtulníku ZZS.
✘ 29. 5. v odpoledních hodinách 
byla jednotka HZS Středočeské-
ho kraje ze stanice Hořovice spo-
lečně s jednotkou SDH obce Jince 

vyslána k požáru lesního porostu 
do CHKO Brdy, k. ú. Jince. Požár 
o rozloze 15x15 m byl zlikvido-
ván 2 x D vodním proudem za 
pomoci ženijního nářadí.
✘ 4. 6. 2023 v 8:44 byla jednot-
ka HZS Středočeského kraje ze 
stanice Hořovice společně s jed-
notkami SDH obcí Komárov 
a Hvozdec vyslána k požáru les-
ního porostu do k. ú. Hvozdce. 
Požár o rozloze 100x30 m byl 
zlikvidován 3 x vodním D prou-
dem za pomoci ženijního nářadí 
a proměřování termo kamerou.
✘ 18. 5. se vyprošťovací družstvo 
HZS Středočeského kraje, hasič-
ské stanice Hořovice společně 
s posádkou ZZS stanoviště Ho-
řovice zúčastnilo soutěže - Me-
moriálu Jindřicha Šmause - ve 
vyprošťování u dopravních ne-
hod složek IZS na náměstí v Ro-
kycanech. Družstvo HZS HS Ho-
řovice a posádka ZZS Hořovice se 
umístilo na 1. místě.
✘ 20. 5. se vyprošťovací družstvo 
HZS Středočeského kraje, hasič-
ské stanice Hořovice zúčastnilo 
soutěže ve vyprošťování u do-
pravních nehod o pohár starosty 
města Ostrov, odkud si odvezlo 
pohár za 1. místo.

HZS Hořovice

									Městská	policie	Hořovice	
						Přijme	nové	strážníky	

	

Nabízíme:	
• stabilní	a	smysluplné	zaměstnání	
• 			zajímavé	finanční	ohodnocení	
• 			5	týdnů	dovolené	+	4	sick	days	
• 			sportovní	vyžití	
• 			stravenky	
• 			zbrojní	průkaz	a	pravidelný	střelecký	výcvik	
• 			příspěvek	na	rekreaci	a	další…	

Požadujeme:		
• státní	občanství	ČR	
• věk	minimálně	20	let	
• minimálně	střední	vzdělání	s	maturitou	
• zdravotní	a	osobnostní	způsobilost	
• bezúhonnost	a	spolehlivost	
• řidičský	průkaz	skupiny	B	

Pro bližší informace kontaktujte velitelku MP Hořovice  
Mgr. Světlu Dardovou 
e-mail: velitel.mp@mesto-horovice.cz, tel.: 778 468 361 

V sobotu 3. června bylo počasí 
jako stvořené na brigádu, ale tro-
chu jsem se bála, že si nikdo ne-
udělá čas nám pomoci. Nakonec 
přišlo 21 brigádníků. Všem velkým 
i malým brigádníkům, přátelům, 
starostkám, ale i těm, kteří přišli 
poprvé, patří velké poděkování za 
to, že svůj volný čas věnovali měs-
tu Hořovice. „To už se moc nevidí, 
aby někdo něco dělal zadarmo,“ 
jak mně řekla jedna známá. O to 
více si vážím všech, kteří přiložili 
ruku k dílu bez nároku na odmě-
nu. Odměnou pro naše brigádníky 
byla dobrá svačina v podobě kolá-
čů a perníků, které upekly „holky“ 
ze spolku Horovize, dobrá káva 
a čaj k tomu.

Všichni brigádníci se také zú-
častnili komentované prohlídky 
Starého zámku. Prošli jsme spolu 
nejen půdu a severní sklepení jako 
při první brigádě, ale také další 
prostory. Spolek Horovize spo-
lečně s MSBNF vyklidil prostory 
obranné věže, která se nachází na 
severovýchodním rohu Starého 
zámku. Do spodní části obranné 
věže se dá dostat pouze po žebříku 
8,5 m dlouhém, takže se tam ná-
vštěvníci nedostanou. Před časem 
jsme tyto prostory společně se 
spolkem Hrad Valdek naskenovali 
za pomoci hasičů z Hořovic. Hasi-
či si vyzkoušeli, jestli jsou schopni 
do areálu Starého zámku vjet ha-
sičským autem, a také si prohlédli 
prostory ve Starém zámku pro pří-
pad zásahu. Vybavena jako hasič, 
jsem slezla po žebříku a nafotila 
spodní prostory věže a fotogra-
fie jsme s Dankou Eschnerovou 
vystavily ve spodních prostorách 
obranné věže. Na příští brigádu 
se budeme snažit uklidit další část 
Starého zámku a ukázat ji brigád-
níkům.

Tentokrát jsme uklízeli severní 
zahrady Starého zámku předsta-
vující středověké valy, na kterých 
po několik desetiletí hospodařili 
zahrádkáři, kteří měli do 31. 5. za-
hrádky opustit a vyklidit. Někteří 
zahrádkáři namísto vyklízení do 
zahrádek ještě naváželi další svůj 
nepořádek. Po důrazném upo-
zornění města část odpadu opět 
odvezli, ale zůstaly tam stát chatky 
plné všeho možného. Naši brigád-
níci naplnili velký kontejner ná-
bytkem, jednu multikáru staveb-
ním odpadem, jednu multikáru 
plastů a další multikáru železným 
odpadem. Spousta dřeva a nebez-
pečný odpad zůstal na hromadě 
připraven k odvozu. Vyklidili jsme 
pět chatek, z toho jednu jen částeč-
ně, a jednu chatku jsme zbourali.

Na příští brigádě, která se koná 
pod záštitou Ministerstva Kultury, 
budeme opět vyklízet a bourat stav-
by na severních valech a prořezávat 
nálety na severních i jižních zahra-
dách. Ještě jednou všem účastníkům 
brigády děkujeme a těšíme se na 
shledanou v sobotu 21. října 2023.

Marcela Ganna Flídrová

Druhá brigáda Plichty ze Žirotína

Městský úřad Hořovice

Palackého náměstí 2,
268 01 Hořovice
Spojovatelka: tel.: 311 545 301
e-mail: e-podatelna@mesto-
-horovice.cz
Městská policie Hořovice

Palackého náměstí 640/34,
268 01 Hořovice
Úřední hodiny na služebně:
Pondělí a středa: 9:00 - 11:00, 
13:00 - 18:00
Bezplatná zelená linka: 
800 156 166 (tísňové volání) 
Nonstop
Mobilní: 778 468 362 Nonstop
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n Výlet na zámek Kozel

n Organizace Svazu tělesně postižených Hořovice pořádá zájezd na 
zámek Kozel dne 22. 7. 2023. Odjezd od hořovické radnice v 9:30. 
Cena včetně vstupu a dopravy činí 200 Kč. Přihlášky přijímáme 
v kanceláři STP Hořovice čp. 640 v úřední dny 11:00- 14:00 hodin.
Jarmila Gruntová, ředitelka STP Hořovice

Aktivity hořovických seniorů
Již pátým rokem navštěvujeme Virtuální univerzitu třetího 
věku, kterou pořádá Domeček Hořovice. V dnešní době stu-
duje U3V asi čtyři desítky seniorů.

Z virtuálních přednášek si odnášíme mnoho zajímavého. Především 
jsme ale navázali přátelství mezi vrstevníky a vznikla bezva parta lidí, 
která se chce něco dovědět a také vidět. Tak se vytvořila skupina, kterou 
zatím nazýváme Výletníci. Vzhledem k tomu, že Domeček je zaměřen 
hlavně na program pro děti, a má pro nás seniory omezenou časovou 
kapacitu, rozhodli jsme se pořádat výlety a přednášky podle našeho

času a zájmu sami.
V květnu jsme uspořádali výlet podél Štěchovické přehrady. Cestu 

lemovaly tabule s informacemi o původní řece se Svatojánskými prou-
dy a starém vorařském řemesle. Byla nám také umožněna exkurze do 
Štěchovické přehrady, kde jsme se dověděli plno zajímavostí o celé Vl-
tavské kaskádě. Cesta cca 12 km byla náročnější. Ale nikoho neodradila 
od plánů na další výlet.

Mezinárodní den dětí 1. 6. jsme oslavili výletem do Prokopského 
údolí. Počasí nám opět přálo. Prošli jsme si krásnou přírodou z Řepo-
ryj do Hlubočep. Osvěžili jsme se v pivovaru Prokopák. U výborného 
pivečka se zrodily další nápady na výlety. Na konci června si plánujeme 
poznat Kazín nad Berounkou.

Díky pochopení a podpoře od vedení města Hořovice můžeme 
uskutečnit plno dalších zajímavých výletů a přednášek pro nás seniory.

Marie Černá

Zájezd na hrad Loket
a do Františkových Lázní
Zahrádkáři Hořovice pořádají dne 12. 8. 2023 zájezd na hrad 
Loket a do Františkových Lázní. Na hradě probíhají středověké 
slavnosti purkrabího Půty, v této době jsou prostory hradu vol-
ně přístupné. Pro návštěvníky bude otevřen celý hrad – možná 
prohlídka s textem, dále divadelní přestavení a jarmark. Vstupné 
hrad zatím nestanovil. V odpoledních hodinách přejedeme do 
Františkových Lázní, kde bude program také individuální. Od-
jezd v 7:30 od radnice, návrat okolo 19:00.
Cena za dopravu – členové ČZS 250,– Kč ostatní 300,– Kč
Přihlášky na tel. 607 918 109

Dana Havránková, ZO ČZS Hořovice

n 90 let se dožila 7. června 2023 Jitka Pondělíčková. K významnému výročí jí 
přišly popřát místostarostka Eva Kaufmanová a zastupitelka Zdeňka Ulčová.

Blahopřání k devadesátinám



www.mesto-horovice.eu12

kulturní servis

Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

UPOZORNĚNÍ PRO ČTENÁŘE:
Od 1. do 14. 7. 2023 je knihovna UZAVŘENA

PRÁZDNINOVÝ PROVOZ
KNIHOVNY IVANA SLAVÍKA:
ÚT A ČT 8:00 – 11:00, 12:00 -17:00

n Galerie Starý zámek

Vrbnovská 30/1, Hořovice
tel.: 732 512 821

n LUCIE SUCHÁ – TO JSEM CELÁ JÁ
Výstava berounské malířky Lucie Suché. Záštitu 
nad výstavou převzala starostka města Hořovice 
Věra Veverková. Výstava potrvá do 27. 8. 2023. 
Otevřeno: pá - so - ne od 10:00 do 18:00.

n Společenský dům

n Knihovna Ivana Slavíka

Vrbnovská 30 / 1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST
Po – Pá 8:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
So, Ne, svátky 9:00 – 11:00, 12:00 – 17:00

VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC (v hotovosti):
4 25. 8. 2023 od 18:00, zahrada SD Hořovice
MINI FEST HOŘOVICE: KAPELY:
TRAKTOR + KOMUNÁL + EVIWATT
Předprodej: IC Hořovice, Ticketstream, auto-
bazar BODASY Hořovice, Hospoda Za Vodou 
Čenkov. Cena vstupenek v předprodeji: 590 Kč, 
na místě 690 Kč.
4 26. 8. 2023 od 14:00, SD
PUNK FOR DOGS
Benefiční koncert pro útulek Bouchalka. Cena 
vstupenky 300 Kč, platba pouze v hotovosti.
PŘEDPRODEJ V IC (kartou, v hotovosti):
4 20. 12. 2023 od 19:00, SD
POKLAD NA STŘÍBRNÉM PLÁTNĚ
Ondřej Havelka a MELODY MAKERS
V IC, pouze liché řady. Cena místenky: 650, 590, 
550 a 490 Kč.
Online: pouze sudé řady, Ticketportal.cz.

n Informační centrum

n Muzeum Hořovicka

Starý zámek, Vrbnovská 27
e-mail: horovice@muzeum-beroun.cz

4 V červenci je stálá expozice i výstava papí-
rových modelů otevřena od úterý do neděle 
v čase 9 – 17 hodin.

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

n 11. 7. od 21:45
LETNÍ KINO HOŘOVICE - ZAHRADA
DĚTI NAGANA
V případě nepříznivého počasí se akce přesouvá 
do Společenského domu.
n 28.–30. 7. od 12:00
MOTORKÁŘSKÝ CVOČEK
– HOŘOVICE 2023
Více o programu na str. 15.
PŘIPRAVUJEME:
n 8. 8. 20203 od 21:15
LETNÍ KINO HOŘOVICE
OSTROV
n 12. 8. od 10:00
HOŘOVICKÁ HELIGÓNKA
46. ročník přehlídky heligonkářů.
n 25. 8. , vstup 17:00, začátek od 18:00
MINIFEST HOŘOVICE:
TRAKTOR, KOMUNÁL, EVIWATT
n 26. 8. od 14:00
PUNK FOR DOGS
Benefiční koncert pro útulek Bouchalka.
TANEČNÍ:
PODZIM 2023
PÁTKY
4 MLÁDEŽ začátečníci od 8. 9. 2023
4 DOSPĚLÍ více pokročilí od 15. 9. 2023
4 Kurz LADY LATINA od 15. 9. 2023
16:00 – 17:00 LADY LATINA - začátečnice (HL1)
17:05 – 18:05 LADY LATINA - mírně pokr.(HL2)
18:15 – 19:50 DOSPĚLÍ - Více pokročilí (H4) 
20:15 – 22:15 MLÁDEŽ - začátečníci (H7) 
LADY LATINA - 11 lekcí (60 min)
DOSPĚLÍ - 11 LEKCÍ (95 min)
MLÁDEŽ - 15 večerů (12 lekcí, 2 prodl. a 1 ples)
DOSPĚLÍ - PONDĚLKY OD 2. 10. 2023
Začátečníci (H1) 21:10 – 22:40 Mírně pokro-
čilí (H2) 19:35 – 21:05 Středně pokročilí (H3) 
18:00 – 19:30 V ceně je 11 lekcí.
Blanka Vášová, www.tanecni.net

n Nádvoří Starý zámek

Vrbnovská 30/1, Hořovice

n 22. 7. 2023 od 18:00
MÍŠA BERNATOVÁ A LIBOR TAUŠ
/ ŽAMBOŠI
Místní folkové duo a folková skupina, oceněná 
cenou ANDĚL. Dvojkoncert.
PŘIPRAVUJEME:
n 19. 8. 2023 od 18:00
ELTON JOHN revival / ABBA revival
Popový revivalový večer plný známých hitů. 
Dvojkoncert.

4 10. 10. 2023 od 19:00, SD
UŽ TĚ MÁM DOST
V IC řady 15 (490 Kč) a 17 (450 Kč). Ostatní 
řady online, Ticketportal.cz.

n Palackého náměstí

n 6. 8. od 9:00
PORCINKULE
Tradiční pouť konaná první srpnový ví-
kend v některých českých a moravských 
městech, jejichž historie je spjatá s františ-
kánským řádem. Prodejní trhy, kulturní 
program, otevřené kostely.

PŘIPRAVUJEME:
sobota 26. 8. od 18:00 do 22:00, nádvoří 
Starého zámku
HRADOZÁMECKÁ NOC
Vystoupí divadelní soubor z Čenkova, zveme 
na přednášku ing. Ježka i prezentaci pracovní-
ků z Hvězdárny Žebrák.

n Zámek Hořovice

Tel.: 724 331 568
e-mail: horovice@npu.cz
www.zamek-horovice.cz

n 1. a 2., 15. a 16., 29. a 30. 7. , vždy od 
10:15 a od 14:15
NÁVŠTĚVA U PRINCEZNY VERUNKY
NA ZÁMKU V HOŘOVICÍCH
I malé děti si o prázdninách na zámku 
v Hořovicích přijdou na své. Malí návštěvníci ne-
musejí absolvovat klasickou historickou prohlíd-
ku zámeckých interiérů, 
která je pro ně mnohdy 
zbytečně dlouhá a náročná. 
Do nejkrásnějších zámeck-
ých komnat se mohou 
podívat rovnou s princez-
nou Verunkou. Návštěva 
u princezny Verunky je 
zábavná a interaktivní 
prohlídka pro děti ve 
věku 3 až 8 let, ty si mohou během prohlídky 
vyzkoušet královskou korunu, trůn i korunku 
princezny a zároveň budou dostávat drobné 
úkoly a otázky. Výklad nezahrnuje odborné in-
formace o dějinách zámku, dospělí jsou pouze 
jako doprovod. Délka prohlídky je cca 30 minut.
Doporučujeme online prodej vstupenek na 
webu zámku nebo rezervace telefonicky na 
čísle 311 512 479.

Vrbnovská ul. 1138, Hořovice
Radová Lenka, tel.: 725 064 881

4 Vážení klienti a spolupracovníci, děkujeme 
za krásný společný školní rok 2022/2023. Tě-
šíme se na léto s dětmi, na všechny pobytové 
tábory, příměstské tábory a letní workshopy. 
Kroužky pro nový školní rok 2023/ 2024 bu-
dou vypsány v srpnu, sledujte naše webové 
stránky www.domecekhorovice.cz.
Pohodové léto vám všem přejí pracovníci 
SVČ – Domeček Hořovice.

n Domeček Hořovice

Bližší informace ke všem aktivitám: Renata Ba-
belová, Tel. 792 319 950, email: sedmikraska-
os@seznam.cz
4 CYKLOVÝLETY pro všechny nadšené 
sportovce 10 – 20 km
Neděle 23. 7. , 27. 8. , 24. 9.
Sledujte aktuální informace na webu FCB – 
skupina Sedmikráska. Sraz před radnicí na 
Palackého nám. v Hořovicích 11:30 – 11:40. 
Oprašte kola, nebojte se posadit dítě do 
cyklosedačky, cyklovozíku a nezapomeňte 
peníze na občerstvení! Trasa se domluví na 

n Sedmikráska o. s.
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n Zbiroh

ZÁMEK ZBIROH
4 Zámecká expozice otevřena úterý – neděle 
10-17 hod.
4 Zámecká krčma U Rudolfovy kratochvíle 
otevřena denně 11-23 hod.
4 Lanové centrum otevřeno denně 10:00 -18:00
Tel.: 371 784 598; e-mail: info@zbiroh.com
n Každá prázdninová středa od 19:00 či 
20:00
VEČERNÍ PROHLÍDKY
HRADU A ZÁMKU ZBIROH
Přijďte se podívat, jak vypadá zámek za so-
umraku, kdy ožívají legendy dřívějších 
majitelů. Návštěvníky čekají tajemné příběhy 
o templářích, zednářích i významných 
představitelích české historie, dětské prohlídky 
s překvapením, audience u císaře Karla IV. 
a mnoho dalšího.
n Neděle 16. července od 16:00
MŠE SVATÁ V HRADNÍ KAPLI
NANEBEVZETÍ PANNY MARIE

MĚSTO ZBIROH
n VAČKÁŘOVO HUDEBNÍ LÉTO
Město Zbiroh zve na tradiční Vačkářovo 
hudební léto. Jedná se o sobotní promenádní 
koncerty, vždy v době od 9:30 – 11:30 v pro-
luce na Masarykově náměstí.
Program:
4 1. 7. Amatovka Stříbro
4 8. 7. Strašická Pohodovka
4 15. 7. Kapela 35. pěšího pluku Plzeň
4 22. 7. Berounská šestka
4 29. 7. Pražský salonní orchestr
4 5. 8. Hořovická osma
4 12. 8. Myslivecká kapela Atlas
4 19. 8. Hořovická muzika
n V sobotu 15. července proběhne na hřišti 
nad Restaurací Na Panelu Rockfestík a v pátek 
11. srpna v proluce na náměstí od 20.00 hodin 
koncert známé skupiny Děda Mládek Illegal 
Band.
Předprodej vstupenek v Informačním centru 
Mikroregionu Zbirožsko od 11. července.

MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
n ČERTOVO NEBÍČKO
Městské muzeum ve Zbiroze Vás srdečně zve 
na výstavu originálních obrazů Karla Franty 
a jeho dcery Aleny, s příznačným názvem 
„Čertovo nebíčko“, kterou slavnostně zahájíme 
v úterý 4. července 2023 v 17:00 ve výstavní 
síni zbirožského muzea.
Unikátní výstava představí rozsáhlou sbírku 
originálních olejomaleb a akvarelů známého 
českého malíře a ilustrátora dětských knih 
Karla Franty a zavede nás do světa pohádek 
a snů. Zahájení výstavy proběhne za účasti 
malířovy dcery Aleny Kadavé s osobní vz-
pomínkou na otce, dále nás v rámci nebeského 
hudebního programu poctí návštěvou operní 
pěvkyně Andrea Jíšová a na klavír ji dopro-
vodí herec a hudebník Alexej Byček. Potrvá 
do 20. září 2023. Nenechte si ujít jedinečnou 
příležitost k návštěvě této unikátní výstavy.
Městské muzeum Zbiroh je otevřeno denně 
od 9:00 - 16:30. www.zbiroh.cz/muzeum.

n Žebrák

MĚSTSKÉ MUZEUM ŽEBRÁK
Náměstí 87, tel.: 601 374 251
4 Stálé expozice o historii města, významných 
rodácích i galerie Jaroslava Hněvkovského je 
otevřena o víkendech a svátcích 5. - 6. července 
od 9 -17 hodin.
Srdečně zveme k prohlídce výstavy Domácí 
umění aneb to jste doma měli taky. Prezen-
tuje užitkové výrobky jako svícny, stojany 
nebo dekorační předměty například chemlo-
nové koberečky, obrázky z drátku či figurky 
ze zátek. Věci vytvořené doma svépomocí 
z běžného materiálu v dobách socialismu. 
Nostalgická vzpomínka na výzdobu domác-
ností našich předků i originální styl chat 
a chalup.

HVĚZDÁRNA ŽEBRÁK
Pivovarská ulice, Žebrák, tel.: 602 530 515
www.hvezdarnazebrak.cz
Více z programu na webu Hvězdárny!

KULTURNÍ KLUB
n 17. – 21. 7. 2023, 8:30 – 15:30
PŘÍMĚSTSKÝ DIVADELNÍ TÁBOR
Pořádáme příměstský divadelní tábor, ve 
kterém si děti osvojí rozmanité divadelní tech-
niky a dovednosti. Instruktora jim bude dělat 
herec Marek Šmied. Pro děti je zajištěn oběd, 
svačiny i pitný režim! Máš-li chuť se něco 
naučit, zažít legraci, máš rád divadlo a je ti 8 – 
15 let, pak neváhej a přihlas se! Oslovila Tě naše 
nabídka, chceš vědět víc? Volej 774 428 312!
n KULTURNÍ KLUB ŽEBRÁK POŘÁDÁ 
TANEČNÍ KURZY PRO MLÁDEŽ 2023
Pod vedením lektorů tanečního sportu Lucie 
Chvátalové a Antonína Najmana.
Začátek kurzu je v pátek 1. 9. od 19:00. Počet le-
kcí 13. Běžné lekce: 3 hodiny tance od 19:00 do 
21:45. 2x Prodloužená: 4 hodiny tance od 19:00 
do 22:45. Závěrečný věneček: 5 hodin tance od 
18:00 do 22:30.
Celkem se u nás bavíte a tančíte 43 hodin za 
2700 Kč. Během kurzu si tanečníci osvojí stan-
dardní (waltz, tango, valčík, foxtrot, quickstep) 
i latinsko-americké tance (samba, cha-cha, 
rumba, jive, salsa, paso doble). Pro oživení 
zařazujeme i některé tance historické (mazur-
ku, blues, šíbr, letkiss) a národní (polka, valčík, 
country). Nabízíme kurzy doslova v rodinné 
atmosféře. Spoustu zábavy i základy slušného 
chování. Přihlášky na webu Kulturního klubu 
Žebrák. Těšíme se na Vás!

n Točník

n 5.–6. 7. denně od 10:00 do 18:00
NA DVOŘE CÍSAŘE RUDOLFA II.
V bohatém programu spatříte příjezd císaře 
Rudolfa II. s družinou, šermířská klání, výcvik 
stráží a mušketýrů. Dále Vás pobaví kejklíři, 
herci, kouzelník, alchymisti, tanečnice, kati 
i hudebníci. Nebudou chybět dětské hry ry-
tířské, tržiště dobové, zvířectvo všeliké a pro 
krky hladové dobrá sousta a pití spousta. Po-
řádá SDS Gladius a hrad Točník.
NA DVOŘE CÍSAŘE RUDOLFA II. (legenda)
Poslední panovník, který přenocoval na Točníku, 
byl císař Rudolf II. Habsburský. Jeho návštěva 
však dopadla neslavně. Podivínský Habsburk se 
zájmem o okultismus a tajemné vědy dostal při 
příjezdu na hrad panický záchvat hrůzy, když 
spatřil hradní jezírko, a ve své pošetilosti v něm 
mnoho podivných přízraků. Na jeho příkaz dvor-
ní mágové proti nim vykonali všeliká zaříkání 
a zlých duchů vymýtání. I přesto všechno vladař 
celou noc nespal, zrána proto i s celým dvorem 
Točník kvapem opustil a již se sem nikdy nevrátil.
n 9. 7.–11. 7. od 18:00
OLDSTARS ON THE ROAD 2023
Marathon studentského divadla od nedělního 
večera do úterního večera na hradě Točníku. 
Nečekaná setkání a situace.
n 14. 7. od 16:00,15. 7. od 11:00
HRADY.CZ
Každoroční hudební festival na louce pod hra-
dem Točníkem.
n 15. 7. doprovodný program 9:00 - 17:00
DEN S GEOLOGEM NA HRADĚ TOČNÍK
V rámci festivalu HRADY.cz poběží před vstu-
pem do hradní brány u mostu zábavný i poučný 
program s muzejními geology. Zájemce čekají 
ukázky hornin i zkamenělin, rýžování českých 
granátů, štěpení kalcitu, sopečné omalovánky, 
obtisky trilobitů a mnohé další. Další informa-
ce najdete na www.muzeum-beroun.cz.
n 27. 7. od 20:00
HAMLET (SHAKESPEARE/HILSKÝ)
OLDstars - slavné drama v generační zkratce 
režijní vedení Tomáš Staněk
n 28. 7. 
čas - sledujte https://hrad-tocnik.cz/ 
STEVE VON TILL
Jediný český koncert odehraje na hradě Toč-
níku Steve von Till z kapely Neurosis (USA)
Vše doplněno výstavami: Belifortis (o jed-
nom žebráckém rukopisu), Jaro/Spring 1968 
očima skotského studenta (fotografie), Ru-
dolf Ducháč (litografie), Medvědí stezka.
PŘIPRAVUJEME:
4 12. 8. Okořská garda na Točníku, šerm, di-
vadlo, hudba a tanec, tržiště
4 26. 8. Poutní mše ke Sv. Bartoloměji v 10:00
4 26. 8. od 19:00 do 24:00, Hradozámecká 
noc“ - každoroční večerní a noční prohlídky
4 27. 8. od 19:00, koncert kapely Hop Trop se 
Samsonem Lenkem v rámci festivalu Středo-
české kulturní léto

místě podle zdatnosti cyklistů. Po vzájemné 
domluvě mohou děti starší 10 let jet bez 
doprovodu rodičů. NUTNÁ REZERVACE – 
v cíli Tvořivá dílnička.
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KDY: 28.7. – 30.7.2023 
 

KDE: Hořovice, Nádražní 606 
areál za Společenským domem 

 

PROGRAM: Soutěže o ceny,  
občerstvení, hudební produkce,  

spanilá jízda. 
 

Stanování a parkování motorek v uzavřeném areálu. 
  
 

                   Motorkářský cvoček Hořovice                   Motorkářský cvoček Hořovice

Město Hořovice a Městské kulturní centrum Vás zvou na výstavu 

Výstava potrvá do 27. 8. 2023
Otevřeno je vždy v pátek, sobotu a neděli od 10 do 18 hodin
Galerie Starý zámek, Vrbnovská 30/1, Hořovice

Výstava berounské malířky Lucie Suché
Galerie Starý zámek Hořovice

Vernisáž 29. 6. 2023 v 17 hodin 
Na vernisáži zahraje Tomáš Suchý

Záštitu nad výstavou převzala starostka města Hořovice Věra Veverková

Výstava berounské malířky Lucie Suché

 LUCIE SUCHA
TO JSEM CELA JA

 LUCIE SUCHA
TO JSEM CELA JA

25.8. 2023
HOŘOVICE

ZAČÁTEK: 18:00
VSTUP: 17:00

Předprodej: Ticketstream, IC Hořovice, autobazar BODASY Hořovice,
Hospoda Za Vodou Čenkov / Info: IC Hořovice + facebook : Hospoda za vodou Čenkov

MINI FEST
HOROVICE

V

ZAHRADA SPOLEČENSKÉHO DOMU

KAPELY:

VSTUP CENA:  590,- (PŘEDPRODEJ)
                   690,- (NA MÍSTĚ)
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Žáci ZUŠ Josefa Slavíka z klavírní a pě-
vecké třídy Květuše Ernestové pokračují i le-
tos s neutuchajícím nadšením ve svých sou-
těžních a koncertních aktivitách, a ve snaze 
zachránit tradice, kulturní dědictví a hudební 
kulturu regionu.

Už počátkem roku vítězně absolvovali po 
nucené covidové pauze obnovené soutěže 
Allegro, Karlovarský skřivánek, Králodvorská 
koruna i Jarní petrklíč.

Soutěžní pěvci Theodora Havlíčková (11), 
Martin Jirák (14) a Filip Strejc (20) se již po 
druhé zúčastnili československé pěvecké sou-
těže Hlas Česka, Moravy a Slezska v katego-
rii klasického sólového a komorního zpěvu. 
Semifinálové kolo, ve kterém uspěla všech-
na čtyři soutěžní hořovická pěvecká čísla, se 
uskutečnilo v obřadní síni pražské vysočan-
ské radnice v pátek 19. května 2023, noblesní 
finálové kolo se konalo v monumentálním 
prostoru kostela sv. Šimona a Judy, koncert-
ní síni Symfonického orchestru hl. m. Prahy 
FOK, v sobotu 20. května 2023.

Odborná porota ocenila v kategorii I. (do 
14 let) Martina Jiráka 2. cenou a Theodoru 
Havlíčkovou 3. cenou. V této kategorii in-

terpretovali soutěžící vedle svého repertoáru 
také povinné písně z dílny mladého autora 
Daniela Poledňáka. Zkušený soutěžní ma-
tador a absolvent Stipendijni akademie Me-
nArt Filip Strejc získal v silně obsazené ka-
tegorii IIIa 2. cenu a nově sestavená formace 
The OMAFI se startovní číslem 449 vyzpívala 
krásnou 2. cenu v klasickém komorním zpě-
vu.

Tváří této mezinárodní soutěže je Sonia 
Edde, ambasadorkou Heidi Janků, ředitel-
kou Ilona Rédlová. Vedle klasického zpěvu je 
možno soutěžit také v silně obsazovaných ka-
tegoriích moderního zpěvu, ve vlastní tvorbě 

a zvlášť oceňovaní jsou také handicapovaní 
zpěváci.

Na večerním tříhodinovém Galakoncertě 
s rozdáváním cen v kostele sv. Šimona a Judy 
vystoupili porotci, mj. Yanna, Bára Kodet 
Šporclová, Jana Šrejma Kačírková nebo vyni-
kající Renata Drössler, hosté (Petra Zámeční-
ková), a další. Absolutním vítězem se stal rodák 
z Nových Zámků Nikolas Draskovic z katego-

rie moderního zpěvu. Hudební setkání zaštíti-
la starostka Městské části Praha 1 Mgr. Terezie 
Radoměřská.

V omezeném počtu se hořovičtí pěvci 
účastnili celostátního finále soutěže Brdský 
kos 27. května 2023 v Mníšku pod Brdy, kde 
porota vedená patronkou soutěže, herečkou 
a zpěvačkou Zorou Jandovou, obdarovala Se-
bastiána Polednika 3. cenou a zlatého Brdské-
ho kosa pro rok 2023 v první kategorii vyzpí-
vala šestiletá Melissa Binko (na snímku).

V koncertní oblasti hořovičtí pěvci vedle 
běžných školních akcí, vystoupení a vernisáží, 
uskutečnili tradiční velikonoční koncert Sta-
bat Mater, koncerty ke 180. výročí narození 
české pěvecké legendy Gabriely Roubalové, 
která prožila na Berounsku a Křivoklátsku své 
dětství a mládí, a koncerty k 190. výročí úmrtí 
patrona ZUŠ Hořovice, houslového virtuosa 
Josefa Slavíka. V závěru června podpořili svou 
účastí již po druhé unikátní provedení Dvořá-
kovy lyrické pohádkové opery Rusalka v místě 
jejího vzniku, ve Vysoké u Příbramě.

Nejúspěšnějším hořovickým pěvcem je 
Martin Jirák, letošní absolvent prvního stup-
ně základního studia Základní umělecké školy 
Josefa Slavíka Hořovice v sólovém a komor-
ním zpěvu a hře na klavír.

Komorní pěvecký soubor Základní umě-
lecké školy Josefa Slavíka Hořovice rád uvítá 
ve svém středu nové členy, zvláště chlapce. 
Vážní zájemci sledujte termíny dodatečných 
talentových zkoušek na stránkách a fb profilu 
školy.

Květuše Ernestová

Hořovičtí pěvci 2023PAPÍROVÉ  
MODELY 

27. 5. - 29. 10. 2023

hradů a zámků

Doprovodný program pro školy a skupinové komentované 
prohlídky lze předem objednat na emailu:  

horovice@muzeum-beroun.cz

Výstava je otevřena v čase 9 – 17 hodin,
    květen a říjen o víkendech a svátcích,

    červen – září denně kromě pondělí.

Muzeum Hořovicka,  Starý zámek Hořovice  

Známé památky i oblíbené výletní cíle v podobě papírových modelů. Odhalte zajímavé 
architektonické prvky jednotlivých stavebních slohů od gotiky k historismu 19. století.

DobroDílo
SLUŽBY PRO FIRMY

Ruční výroba a náhradní plnění, které vám bude dávat smysl.

NÁHRADNÍ PLNĚNÍ

HYGIENICKÉ A ÚKLIDOVÉ
PROSTŘEDKY

BALICÍ A KOMPLETAČNÍ SLUŽBY

SMYSLUPLNÉ A UDRŽITELNÉ
DÁRKY

REKLAMNÍ A PROPAGAČNÍ
PŘEDMĚTY

Za každým výrobkem stojí nejen kvalitní materiál, ale i šikovné
ruce a hodiny práce mýdlařů s hendikepem.

PRÁVĚ TEĎ NÁM SVOU OBJEDNÁVKOU
POMŮŽETE NEJVÍCE.

Na zakázky do 15.  8.  2023

SLEVA 10%

Pomůžeme vám uspořit a zároveň pomáhat.aatt.

socialni.podnik@dobrodilo.cz   www.dobrodilo.cz   tel.: +420 725 037 325   

/DobroDilodobrodilo

První certifikovaná mýdlárna zaměstnávající lidi s mentálním hendikepem
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kultura

Ve středu 31. května ožila budova ZUŠ v Hořovicích netradičně 
hudbou a tancem již v dopoledních hodinách. Konal se zde plánovaný 
program „Otevřeno pro ZŠ a MŠ“, který si připravili žáci ZUŠ pro žáky 
1. a 2. ZŠ Hořovice. Oproti jiným akcím, kterých měli žáci připravené na 
červen mnoho, se v tomto programu představily všechny obory a všech-
ny hudební nástroje, které lze na škole studovat. Obtížné bylo časově vše 
zvládnout tak, aby se mladí hosté za krátký čas o uměleckých oborech 
dozvěděli co nejvíce.

Trumpetisté přivítali děti ze ZŠ Hořovice hned u vchodu. Fanfáry 
pak bylo slyšet po celém náměstí. V budově školy děti nahlédly do učeb-
ny hudební nauky, vyslechly klavírní koncertík, a pak už je čekal bohatý 
hudební a taneční program v nově zpřístupněné zahradě školy, která 
prošla nedávno částečnou rekonstrukcí. Na závěr si žáci na stanovišti 
výtvarného oboru vyzkoušeli experimentální techniku tisku z výšky.

REKAPITULACE VYSTOUPENÍ A AKCÍCH ŠKOLY
Na červen měli žáci s učiteli připraveno nejvíce vystoupení z celého 

roku. Mohli jste navštívit např. vystoupení kapely HORband v OSOVĚ 
(10. 6.) či tradiční vystoupení kapel z okolních Základních uměleckých 
škol na nádvoří Starého zámku (11. 6.). Houslová třída a smyčcového 
souboru MAD STRINGS vystoupil v kostele sv. Jiljí (2. 6.) a na festivalu 
JAKUFEST v Praze (3. 6.). Konaly se absolventské koncerty (23. 5. , 14., 
15., 20. a 26. 6.), závěrečné žákovské koncerty v KK Žebrák a v Hlavním 
sále zámku Hořovice (15. a 13. 6.) a třídní koncerty napříč hudebním 
oborem.

Taneční obor si poprvé veřejně vyzkoušel prostory zahrady v ZUŠ 
na Palackého náměstí, kde uspořádal vystoupení a starší žáci zde před-
vedli své absolventské práce (14. 6.). Výtvarný obor se prezentoval svojí 
tradiční výstavou prací ve vestibulu Městského úřadu na Palackého ná-
městí Hořovice (26. 5.–23. 6.).

ZÁPISY DO ZUŠ PRODLOUŽENY!
ZUŠ J. S. Hořovice stále přijímá nové zájemce do uměleckých oborů. 

Nabídka se po červnových zápisech zúžila, avšak stále je bohatá. Oproti 
minulým školním rokům může škola přijmout více šikovných dětí a na-
víc se nově otevírá obor „Hra na violoncello“.

Stále jsou otevřené dveře pro mladé zájemce o hru na zobcovou flét-
nu, klarinet a saxofon. Ze smyčcových nástrojů vybíráme hru na housle 
a violoncello. U klávesových nástrojů máme stále pár míst volných ve 
hře klavír, el. klávesy a ve hře akordeon.

Učit se můžete také klasickému sólovému zpěvu (od 5 let), moderní-
mu sólovému zpěvu (pop, jazz, chanson, musical rock - od 14 let) a sbo-
rovému zpěvu (od 5 let).

Dodatečné zápisy se týkají také tanečního oboru, kde máme ještě pár 
míst volných do přípravného ročníku od 5 do 7 let věku.

Dodatečné zápisy se konají 31. srpna od 12 do 15 hodin v ZUŠ 
Hořovice. Stačí se pouze přihlásit na www.izus.cz a dostavit se do 
ZUŠ v dohodnutém termínu. Pokud by snad termín někdo nestihl, 
stačí zavolat i během prázdnin na tel.: 311 512 036 nebo 601 566 365.

Jakub Albrecht, ředitel školy,

Akce OTEVŘENO PRO MŠ A ZŠ se konala 
také na nově otevřené zahradě školy

 

ZPĚV JE RADOST 

ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA JOSEFA SLAVÍKA HOŘOVICE ZÁKLADNÍ UMĚLECKÁ ŠKOLA JOSEFA SLAVÍKA HOŘOVICE
PALACKÉHO NÁMĚSTÍ 253/4 PALACKÉHO NÁMĚSTÍ 253/4

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PŘIJÍMÁ PRO ŠKOLNÍ ROK 2023/24 
UCHAZEČE O STUDIUM 

 

KLASICKÉHO SÓLOVÉHO ZPĚVU (od 5 let) 
MODERNÍHO ZPĚVU (pop, rock, chanson, musical; od 14 let) 

DĚTSKÉHO SBOROVÉHO ZPĚVU (od 5 let) 
a  

zvláště výjimečně pěvecky talentované chlapce 
 

NABÍZÍME 
koncerty, soutěže, divadelní a muzikálová představení 

nové zážitky, muzicírování, kamarády, cestování 
profesionální a kreativní vedení 

INFORMACE 
601 566 365; skola@zus-horovice.cz 

www.zus-horovice.cz, www.facebook.com/KPSJOSEFSLAVIK , www.facebook.com/ZUSHorovice 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Základní umělecká škola Josefa Slavíka Hořovice rozšiřuje 
pěvecké oddělení a přijímá pro školní rok 2023/24 uchazeče  
o studium: 

• klasického sólového zpěvu (od 5 let) 
• moderního zpěvu (pop, rock, jazz, chanson, musical; od 14 let) 
• dětského sborového zpěvu (od 5 let) 
• výjimečně pěvecky talentované chlapce 

 
NABÍZÍME 

• koncerty, soutěže, divadelní a muzikálová představení, 
natáčení 

• nové zážitky, muzicírování, kamarády, cestování 
• profesionální a kreativní vedení 

 

INFORMACE:311 512 036, 601 566 365, skola@zus-horovice.cz,  
www.zus-horovice.cz 
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Posledních 14 dní v měsíci 
květnu se v malebném prostředí 
řeky Berounky nejen sportovalo, 
ale i „šprechtilo“. Vodácký kemp 
U Mloka se stal zázemím pro ně-
meckou partnerskou školu z Gau-
-Algesheimu a týden poté pro žáky 
druhého stupně 2. ZŠ Hořovice.

Němečtí přátelé nám oplatili mi-
lou návštěvu a v rámci projektu spo-
lufinancovaného Česko – němec-
kým fondem budoucnosti strávili 
s našimi deváťáky pěkné dny plné 
německého a anglického jazyka. 
Hlavním cílem projektu bylo od-
bourávat jazykové bariéry, navázat 
nová přátelství, prohlubovat ta stá-
vající a v neposlední řadě společně 
poznávat nová místa.

Žáky a pedagogický doprovod 
z Christian-Erbach Realschule plus 
přivítala v německém jazyce na ho-
řovické radnici paní starostka Věra 
Veverková. Stejně přátelského uvítání 
se jim dostalo i na půdě školy. Zde 
absolvovali výuku, která probíhala 
v angličtině, tudíž se do ní aktivně 

mohli zapojit všichni zainteresovaní. 
V dalších dnech následovala návště-
va hlavního města, komentovaná 
prohlídka Pražského hradu, výšlap 
na Petřín, plavba lodí po Vltavě, po-
dívaná u Staroměstského orloje, pro-
cházka po Karlově mostě a zastavení 
u sochy sv. Václava. Pro některé to byl 
opravdu náročný den. Pěkným zážit-
kem bylo jistě i 13 km dlouhé splou-
vání řeky Berounky a střelba z lasero-
vých zbraní na terč. V osobním volnu 
se všichni společně scházeli na hřišti, 
kde se seznamovali s netradičními 
sporty a už zcela bez zábran si mezi 
sebou předávali dojmy ze hry a sa-
motného setkání. Poslední večer se 
s kytarou posedělo u ohně a z plna 
hrdla zapělo.

Před pátečním odjezdem pro-
běhlo zhodnocení celého týdenního 
programu a rozloučili jsme se. Vě-
říme, že si němečtí žáci z Čech od-
vezli spoustu pěkných zážitků a už 
nyní se těšíme na květen 2024, kdy 
se naše škola vypraví na oplátku do 
Gau-Algesheimu.

n Domeček Hořovice informuje

Republikové finále
hudební soutěže
Dětská Porta

V sobotu 27. května 2023 
proběhlo v Kroměříži re-
publikové finále hudební 
soutěže Dětská Porta. Do-
meček Hořovice úspěšně 
reprezentovala Natálie Šlo-
sarová. Ve své kategorii zís-
kala 3. místo. Gratulujeme!

Osovský akord

V sobotu 10. 6. 2023 proběhla v Osově tradiční akce Osovský akord. 
Domeček Hořovice se zapojil vystoupením kroužků Hry na ukulele, 
Hry na kytaru a také zahrála a zazpívala skupina dospělých kytaristů. 
Děkujeme panu Čabounovi za pozvání a možnost prezentovat hudeb-
ní aktivity Domečku na veřejnosti. Vlaďka Šlosarová

14 Tage beim Salamander

Další týden se 160 žáků 6. – 9. 
tříd vydalo k Berounce na tradiční 
sportovní kurz. Někteří dorazili na 
kolech, jiní 15 km došli po svých. 
Učitelé připravili pestrý program 
a naplnili dny spoustou aktivit. 
Na své si přišli příznivci míčových 
a netradičních her či softbalu, své 
dovednosti a schopnosti žáci proka-
zovali ve Spartan race i Target sprin-
tu a pronikali do tajemna místní 
pověsti při únikové hře. Své si našli 
i milovníci malování, čtení, desko-
vých a společenských her. Tancova-
la se zumba a cvičila jóga. Večer se 
zpívalo u táborového ohně, deváťáci 

připravili pro spolužáky noční bo-
jovou hru… zkrátka nebyl nikdo, 
kdo by řekl, to byla nuda. Takže mise 
splněna.

Nezbývá jen doufat, že sportovní 
nadšení a prohlubování jazykových 
dovedností našich žáků nevyprchá 
ani během nadcházejících dvou 
měsíců. Proto přejeme všem, dě-
tem i dospělým, aby prožili báječné 
prázdniny a dovolenou, plné her, 
sportu, objevování nových krajin 
a neměli obavy z cizojazyčných pří-
ležitostí.

Za 2. ZŠ Hořovice
Ivana Chocholová a Lenka Eklová

n Ve středu 31. 5. v rámci mezinárodního dne dětí zahráli na nádvoří 
Starého zámku. členové loutkářského souboru Hořovice pohádku O pyšné 
base, kterou si užilo více než stovka dětí. Akci pořádalo Muzeum Hořovic-
ka ve spolupráci s MKC Hořovice. Anna Brotánková

O pyšné base
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historie

Hořovická střední průmyslo-
vá škola má své historické kořeny 
v průmyslové tradici Hořovicka, 
potažmo celého podbrdského kra-
je. Podbrdsko, díky třem základ-
ním podmínkám – dostatečným 
zásobám dřeva v okolních lesích, 
vodním zdrojům a výskytu želez-
ných rud, patřilo k nejvýznamněj-
ším regionům Čech s rozvojem 
železářství a poté slévárenství. 
V Komárovských železárnách, 
v jednom z nejvýznačnějších pod-
niků, se jeho vlastníci, rodina hra-
bat Vrbnů, starali nejen o moderni-
zaci, ale i rozvíjeli dobré podmínky 
pro svoje zaměstnance (stavba děl-
nických rodinných domků, zřízení 
závodní kantýny k zajištění obědů 
a svačin pro dělníky apod.). Uvě-
domovali si ale i nutnost odborné-
ho vzdělávání pracovníků, a proto 
již koncem 19. století vznikla od-
borná škola pro dorost dělnický. 
Amatérský historik pan Václav 
Fryš st. z Komárova o tom píše: 
„Dne 8. května 1889 byla v Komá-
rově založena soukromá odborná 
škola pro učně komárovských že-
lezáren. Její činnost byla hrazena 
vedením železáren.“ V průběhu 15 
let ji navštěvovalo 327 učňů, škola 
byla určitou nadstavbou obecné 
školy. Kromě mravouky se zde vy-
učovalo např. měřické a strojní rý-
sování, kreslení od ruky, mechani-
ka, mechanická technologie, počty 
apod. Praktický výcvik pak probí-
hal přímo v jednotlivých dílnách 
pod vedením starších dělníků.

Po ukončení II. světové války 
nastoupil rychlý rozvoj průmyslo-
vých podniků na Hořovicku, a teh-
dejší vedoucí odborníci a učitelé si 
uvědomovali nutnost odborného 
vzdělání pro výchovu technických 
odborníků pro okolní průmyslové 
závody.

Snahy okresních, ale i místních 
orgánů a jednotlivců, otevřít v Ho-
řovicích vyšší průmyslovou školu 
sílily od roku 1950. Největší podíl 
na přípravě podmínek pro otevře-
ní vyšší průmyslové školy měl pan 
Jan Klikar, ředitel Základní odbor-
né školy v Hořovicích. Nakonec 
všechny snahy a celé úsilí vyústilo 
v oficiální zřízení Střední průmy-
slové školy v Hořovicích výnosem 
ministerstva školství a osvěty č. 
C/4-010.1-53. Nově zřízená škola 
pak obdržela tento přípis: „Podle 
státního rozvoje národního hos-

podářství zřizuje Ministerstvo 
školství a osvěty na základě usne-
sení vlády ze dne 9. června 1953 se 
zřetelem k potřebě odborných pra-
covníků pro národní hospodářství 
s účinností od počátku školního 
roku 1953/ 1954 průmyslovou ško-
lu v Hořovicích. O tom uvědomu-
jeme současně krajský národní vý-
bor, který provede další opatření“.

1. září 1953 byl slavnostně za-
hájen první školní rok na nové 
průmyslové škole v Hořovicích za 
účasti předsedy MNV p. Kokeše. 
Předtím, ještě před zahájením škol-
ního roku, došlo 31. srpna 1953 za 
přítomnosti školního inspekto-
ra R. Šlemína k dohodě, že bude 
pro průmyslovou školu uvolněno 
jedno křídlo ve II. poschodí v bu-
dově gymnázia. Tímto opatřením 
nová průmyslová škola získala 2 
učebny, kabinet, ředitelnu a po-
třebné sociální zařízení. Od 2. září 
pak probíhalo, jak vzpomíná Ing. 
Otakar Fajfr, první ředitel školy: 
„…již „normální“ pravidelné vy-
učování i přes nedostatek vyučují-
cích. O tom svědčí i jejich pracov-
ní vytížení. Otakar Fajfr, který byl 
pověřen řízením (správou) školy, 
vyučoval až do listopadu 32 ho-
din týdně. Další učitelem byl Ivan 
Slavík, který týdně učil 28 hodin. 
Václav Kunc vedl dílenskou praxi 
24 hodin týdně vedle svého úvaz-
ku v učilišti pracovních záloh. Při 
výuce pomáhali i učitelé jedenác-
tileté školy (gymnázia).“ 2. školní 
rok 1954/1955 začalo vyučování 
již ve vlastní budově. Vyučování 
probíhalo v nejstarší školní budo-
vě v Hořovicích pod kostelem Na 
Vísce.

Průmyslová škola zde měla pět 
učeben, sborovnu, ředitelnu, kan-
celář školy a byt školníka. Již bě-
hem prázdnin nastoupila na školu 
administrativní pracovnice a na 
školu byli přiděleni celkem čtyři 
další učitelé. Byl rozšířen i prostor 
dílen, většinou svépomocí učitelů 
a žáků!

V tomto školním roce studo-
valo v denním čtyřletém studiu 
již 155 studentů, z toho 5 dívek ve 
dvou třídách prvních ročníků a ve 
dvou třídách druhých ročníků.

Během školních prázdnin 
v roce 1956 byly uvolněny a sta-
vebně upraveny místnosti v hořo-
vickém zámku, kde průmyslová 
škola nahradila rolnickou školu.

Byla tu a už tu není aneb dvojí výročí
O čem nebo o kom je řeč? Řeč je o střední průmyslové škole v Hořovicích. Tato škola, neodmyslitelně spjatá se státním zám-
kem v Hořovicích, má letos dokonce dvě výročí. Ano, před 70 lety byla škola zřízena a před 50 lety zrušena.

Tím se velice zlepšilo prostředí 
výuky ve škole. V zadní části zám-
ku byl zřízen žákovský domov - in-
ternát, kuchyně a jídelna. Stále se 
ale škola potýkala se značnou roz-
tříštěností výuky, která probíhala 
v různých objektech. Celkem byla 
škola umístěna v šesti objektech, 
vzdálených od sebe až 15 minut 
chůze, např. dílenská výrobní pra-
xe byla stále vyučována v prosto-
rách okolních podniků. Umístění 
školy ve státním zámku však bylo 
považováno za provizorní a stále 
se uvažovalo o výstavbě nové školy 
v Hořovicích!

Ke stavbě nové školy však ni-
kdy nedošlo, snad i proto, že kon-
cem 50 let dostala přednost výstav-
ba nemocnice v Hořovicích, a snad 
i proto, že Hořovice při reorga-
nizaci státní správy ztratily statut 
okresního města…

Na konec hořovické průmys-
lovky vzpomíná p. ing. Fajfr takto: 
„V roce 1968 se téměř celý peda-
gogický sbor postavil na stranu 
Dubčekova vedení a v srpnu se 
vyjádřil proti vstupu armád Var-
šavské smlouvy. Zato byla škola 
poměrně těžce postižena v době 
tzv. normalizace po roce 1969. 
Jedním z prvních pedagogů, který 
musel ze školy odejít, byl Ing. M. 
Švarc. Další nátlak byl veden pro-
ti Ing. Suchému, který ve funkci 
předsedy odborové organizace 
hájil pracující proti svévolnému 
propouštění, a nakonec odešel 
pracovat do Výrobního družstva 
v Žebráce. Z funkce zástupce ře-
ditele byl odvolán Jan Švandrlík… 
Škola samozřejmě neměla podpo-
ru nových normalizačních funkci-
onářů jak na okrese, tak i v místě. 
V této situaci se začátkem 70 let ve 
školství projevoval názor na sní-
žení počtu středních odborných 
škol. Ve Středočeském kraji měly 
být zrušeny tři průmyslovky, škola 
v Čelákovicích, v Čáslavi a v Hořo-
vicích. Zatímco za školu v Čáslavi 
se postavily místní a okresní orgá-
ny a školu si uhájily, za naší školou 
stál pouze ředitel závodu Buzuluk 
v Komárově.“

Nakonec tedy bylo rozhodnuto 
o zrušení průmyslové školy v Ho-
řovicích, a posledním školním ro-
kem byl rok 1973/74.

Správou školy v posledním 
školním roce 1973/74 byl pově-
řen Jan Zadák, prom. fil., byl také 

pověřen i likvidací školy. Ta byla 
prováděna postupně tak, aby moh-
la být zabezpečena kvalitní výuka 
i posledních maturantů. Zařízení 
a učební pomůcky byly po likvi-
daci převedeny převážně na Prů-
myslovou školu v Příbrami, část na 
Gymnázium v Hořovicích a část 
na Střední průmyslovou školu 
strojnickou v Kladně. Výuka v 4. 
maturitních ročnících probíhala 
standardním způsobem. Na škole 
zůstalo již jen několik vyučujících: 
Jan Zadák, prom. fil., Ing. Jiří Čan-
da, Ing. Jan Klobása a Ing. Zdeněk 
Vyplel. Ing. Jiří Valeček již působil 
jako externista. Tito pedagogové se 
také podíleli na postupné likvida-
ci školy. Ve školním roce 1973/74 
končili maturitní zkouškou, v obo-
ru Strojírenství, studenti IV. roč-
níku, kteří nastoupili ke studiu ve 
školním roce 1970/71.

Střední průmyslová škola 
strojnická v Hořovicích za krátké 
období své působnosti vychovala 
mnoho strojírenských odborníků, 
kteří pracovali v okolních závo-
dech a podnicích na Hořovicku 
a Berounsku, ale i Zbirožsku a Pří-
bramsku v nejrůznějších funk-
cích – počínaje konstruktéry, tech-
nology, plánovači výroby, mistry až 
po vrcholový management oněch 
závodů. Škola měla velmi dobrý 
zvuk. Zásobovala také vydatně vy-
soké školy technické v Praze, v Plz-
ni a v Liberci svými absolventy. Za 
celé období trvání školy úspěšně 
dokončilo školu přes 1600 absol-
ventů v základním denním studiu. 
Na velmi vysoké úrovni absolventů 
se určitě podíleli svou prací výbor-
ní učitelé, jak interní, tak i externí 
z okolních závodů.

- x -
Více se o škole dozvíte v Al-

manachu „Historie průmyslové 
školy strojnické v Hořovicích, 
léta 1953 – 1973“. Almanach je 
dílem kolektivu autorů pod ve-
dením prof. Ing. Ivy Nové CSc. 
z Technické univerzity v Liberci, 
absolventky SPŠ v Hořovicích 
a autorky nápadu sepsat historii 
hořovické průmyslovky. Almana-
ch obsahuje např. kromě jiného 
seznam všech absolventů ško-
ly, fotografie učitelů a studentů, 
fotografie některých tříd, jejich 
tabla, vzpomínky na školní léta 
a mnoho dalšího.

Ing. Miroslav Červenka
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K samotnému zřízení dětské 
herny v Hořovicích si dovolím 
poznamenat, že mnoho rodin 
s malými dětmi bylo donedáv-
na odkázáno vyhledávat službu 
v podobě dětského koutku nebo 
herny v okolních městech. Proto 
mě osobně otevření dětské herny 
v Hořovicích zaujalo. Absenci vět-
ší dětské herny v kombinaci s ka-
várnou, v Hořovicích, pociťovala 
spousta matek s malými dětmi, 
včetně Ing. Martiny Vajdiak, která 

se rozhodla dětskou hernu v pro-
storu budovy bývalého kina zrea-
lizovat. Dle svých slov tak učinila 
i na základě bohatých zkušeností 
s provozem soukromé školky. Za 
projektem dětské herny s kavár-
nou nestojí pouze ona. Herna je 
výsledkem úsilí a energie celého 
týmu, který pracuje pro Nadační 
fond Petra Koukala. Projekt by se 
neobešel ani bez podpory města 
a spolupráce s technickými služ-
bami. Vizí Nadačního fondu Petra 

Dětská herna Elánkov
 
S příchodem letních měsíců si mnozí z Vás jistě všimli, že před 
budovou bývalého kina, a dokonce i uvnitř, došlo k mnohým 
změnám. V červnu letošního roku byla ve vestibulu budovy 
bývalého kina zprovozněna dětská herna s malou kavárnou 
s názvem ELÁNKOV.

Koukala je najít společnou cestu 
s vedením města a postupně zre-
konstruovat celou budovu býva-
lého kina. Z chátrající budovy tak 
vytvořit něco užitečného a udrži-
telného pro naše spoluobčany.

Dětská herna je koncipována 
do několika zón a to tak, aby se 
tam každé dítě cítilo příjemně. 
Pro nejmenší děti je určena kre-
ativní a vzdělávací zóna, která je 
plná dřevěných domečků. Na-
pravo od vstupu se nachází pro-
lézačky a skluzavky pro větší děti. 
Samozřejmostí je zázemí a kout-
ky pro kojence, v herně je dispo-
zici i prostor pro čtení pohádek. 
Kavárna disponuje příjemným 
posezením a nabízí občerstvení 
pro všechny věkové kategorie. 
K dispozici je i místnost pro ko-
čárky. Design kavárny v kombi-
naci s hernou působí útulným 
dojmem. A kolik realizace takové 
kavárny se zázemím pro děti sto-
jí? Ing. Martina Vajdiak uvedla, 
že se jednalo hlavně o investici 
ze zdrojů Nadačního fondu Petra 
Koukala, v hodnotě zhruba jeden 
a půl milionu korun. V rámci 
úprav náměstí a blízkého okolí 
realizovaných městem, byl před 
budovou kina vytvořen prostor 
pro odpočinek. Místo parkujících 
vozidel zde nově najdete lavičky 

a truhlíky s květinami. Byl nově 
vyznačen i přechod pro chodce.

Herna Elánkov navazuje na do-
savadní činnost Nadačního fondu 
Petra Koukala, kdy fond v roce 2020 
založil v Hořovicích dětskou skupi-
nu Elánek. Ing. Martina Vajdiak za-
čala pro Nadační fond Petra Kouka-
la pracovat původně jako ředitelka 
dětských skupin, dnes se převážně 
věnuje novým projektům, jako je 
právě dětská herna. Ing. Martina 
Vajdiak zmínila i další významný již 
probíhající projekt, kterým je založe-
ní dalších dětských skupin o kapaci-
tě 48 míst ve Vile U Rybníčka. Plán 
otevření je stanoven na 1. 9. 2024. 
Celý projekt vznikl na základě roz-
růstajícího se počtu obyvatel v Ho-
řovicích, které jistě uvítá nové ka-
pacity pro vzdělávání předškolních 
dětí. Součástí vily má být i veřejná 
klimatická zahrada.

Věřím, že do budoucna vznik-
ne v Hořovicích více podobných 
míst vhodných pro rodiny s dět-
mi. Dle mého názoru je budova 
bývalého kina aktuálně efektivně 
využita jako místo pro hru i rela-
xaci a zbytečně nedochází k jejímu 
dalšímu a zbytečnému chátrání. 
Podle prvotních ohlasů je otevření 
dětské herny v Hořovicích vnímá-
no velice pozitivně.

Bc. Ivana Sirůčková

n Taneční klub Blanky Vášové

n Taneční klub Blanky Vášové se v sezóně 2022/2023 zúčastnil 12 sou-
těží (celorepublikových a regionálních). Celkem jsme získali 8x zlato, 
1x stříbro a 3x bronz. Soutěžili jsme s formací s názvem „Můj Vilém“. 
Ve formaci tančí 8 párů a z toho 2 páry jsou z Hořovických tanečních 
pro dospělé (Jakub a Zdeňka Pilichovi, Patrik a Michaela Šindlerovi).
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Program do Hořovic přivezl Nadační fond 
Nové Česko, jež velmi úzce spolupracuje s růz-
nými odborníky, kteří se protidrogovou téma-
tikou zabývají. Odborným garantem tohoto 

programu je Národní protidrogová centrála. 
Žáci a studenti měli možnosti po absolvo-
vání interaktivní prohlídky zavítat do stanu, 
ve kterém dále debatovali s policejní preven-

tistkou Územního 
odboru Beroun na 
téma drog. Seznámili 
se s obsahem „drogo-
vého kufru“, výukové 
pomůcky, která je při 
besedách dobrým 
pomocníkem. Jejich 
učitelé si odnesli le-
táky s důležitými 
informacemi popi-
sujícími účinky drog 
a také právního po-
vědomí jejich držení 
a distribuce.

Celý program 
doplnila výstava re-
alizovaná Národní 
protidrogovou cent-

rálou, která nese název „Správným směrem“. 
Jedná se o putovní výstavu, která ukazuje 
díla žáků a studentů, kteří zvítězili v soutěži 
nesoucí stejný název. V letošním roce se tato 
soutěž poprvé konala i v Hořovicích. Výstavu 
si tak měli možnost prohlédnout i žáci ze zá-
kladních škol správního obvodu, kteří se na ni 
nedostali v čase, kdy byla instalována na Měst-
ském úřadě v Hořovicích.

Na program Protidrogového vlaku na kon-
ci týdne navázala hra Policejní pátračka. Start 
a cíl byl na nádvoří Starého zámku v Hořovi-
cích. Účastníci si do mobilního telefonu stáh-
li aplikaci a QR kód, díky kterým se jim hra 
aktivovala a potom už jako policejní hlídka 
vyrazili do terénu, aby sbírali indicie, které je 
zavedou na stopu drogového dealera. V cíli 

potom za úspěšně 
odhaleného pacha-
tele získali Certifikát 
mladého detektiva 
a mohli si prostřed-
nictvím speciálních 
brýlí vyzkoušet, jak 
se člověk orientuje 
v prostoru, když má 
v krvi 2,6 promile. 
I zde měli možnost 
prohlédnout si ob-
sah drogového kufru 
a diskutovat s policej-
ní preventistkou.

Hra policejní pá-
tračka bude aktiv-
ní ještě do 29. srp-

na 2023. Ten, kdo by měl chuť si hru zahrát, 
najde postup instalace aplikace na tomto 
odkazu: https://www.mesto-horovice.eu/
bezpecne-mesto-1/protidrogova-prevence/
aktivity-pro-deti-a-mladez/protidrogovy-
-vlak-revolution-train/protidrogovy-vlak-a-
-policejni-patracka-2023-1858cs.html nebo 
v Informačním centru Hořovice.

Tyto aktivity byly realizované v rámci pre-
ventivních programů města Hořovice a budou 
na ně navazovat další programy v následují-
cím školním roce.

Alena Ratajová, DiS.,
místní protidrogový koordinátor

Interaktivní expozice REVOLUTION TRAIN opět zavítala 
do Hořovic a přinesla s sebou i hru POLICEJNÍ PÁTRAČKA
Ve dnech 5. a 6. června měli nejen žáci, studenti a pedagogové, ale i odborná a laická veřejnost možnost seznámit se opět po 
roce s interaktivní expozicí Protidrogového vlaku. Díky finanční podpoře města Hořovice a Dobrovolného svazku obcí Mi-
kroregion Hořovicko se letos mohla otevřít daleko většímu počtu účastníků. Oba dva dny byl program využitý až do konce 
otevírací doby a větší zájem o expozici oproti minulému roku projevila v odpoledních hodinách také laická veřejnost, což nás 
velice těší.

Na Sklenářku 
bezpečně!
V železniční stanici Hořovice 
právě začínají stavební práce:
— prodlužujeme podchod

— přímé, rychlé a bezpečné spojení 
Na Sklenářku

— nové parkoviště

— přístřešek pro kola

Děkujeme za trpělivost v průběhu 
stavebních prací.

Prosíme vás o zvýšenou opatrnost při pohybu 
v blízkosti stavby. Neriskujte a pro přístup 
Na Sklenářku využívejte stávající cestu.

Praha

Plzeň

cesta 
Na Sklenářku

cesta 
Na Sklenářku

Hořovice

U Nádraží

Pod NádražímZávodní

Sklenářka

N
ov

á

Fügnerova 0,2 km

spravazeleznic.cz
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O víkendu 11. 3. 2023 proběhl 
v Budišově nad Budišovkou první 
letošní závod v rybolovné techni-
ce, a šlo rovnou o Halové mistrov-
ství ČR v RT., kam jel obhajovat 
loňské prvenství a opět nezaváhal, 
první místo obhájil. První místo 
vybojoval také na venkovních zá-
vodech v rakouském Lenzingu. 
22. dubna se konal závod družstev 
v první lize, který proběhl ve Vel-
kých Pavlovicích. Družstvo MO 

Hořovice se umístilo v první lize 
na krásném druhém místě, když 
Tomáš Spáčil dosáhl nejlepšího 
výsledku mezi jednotlivci.

Všechny tyto závody bral To-
máš jako přípravu na závody Čes-
kého poháru a Světového poháru, 
které jdou v rychlém sledu za se-
bou. Světový pohár: Rakousko – 1. 
místo, Itálie - 4. místo, Český pohár: 
Bílina, Šilhéřovice a České Budějo-
vice, nominační závody, kde se roz-

Poločas závodníka v rybolovné technice Tomáše Spáčila
Závodní sezóna v rybolovné technice je v plném proudu. Tomáš Spáčil ji zahájil účastí na halovém Evropském poháru v polské 
Poznani, kam se vypravil po dvou letech. Závody bral jako přípravu na sezónu a ta se mu povedla na výtečnou, když je vyhrál.

hoduje o druhé polovině sezóny. 
Všechny nominační závody zvlá-
dl Tomáš na výbornou a celkově 
skončil na děleném prvním místě, 
což mu zajistilo opět pevné místo 
v reprezentaci České republiky.

Průběhem sezony potvrzuje 
Tomáš Spáčil svoji vysokou spor-
tovní výkonnost a patří do velmi 
úzké špičky nejen v ČR, ale i v Ev-
ropě. Hlavní vrcholy sezony ho 
teprve čekají, a to jak Mistrovství 

republiky, tak i Mistrovství světa, 
boj o co nejlepší celkové umístě-
ní ve Světovém poháru. O všech 
těchto závodech Vás budeme 
průběžně informovat. Dosahovat 
takto kvalitních výkonů pomáhá 
Tomášovi po celou sezonu naše 
MO Hořovice, město Hořovice, 
obec Zaječov a v neposlední řadě 
Středočeský územní svaz. Velmi 
děkujeme za tuto pomoc.

Vedení oddílu RT MO Hořovice

Jarní závodní sezonu mají hořovické moder-
ní gymnastky úspěšně za sebou. Slovo úspěšně je 
tentokrát opravdu namístě. Dívky mají za sebou 
sérii 6 pohárových závodů a oblastní přebor, kte-

rý je kvalifikací na mistrovství České republiky. 
Jsme velmi hrdé, protože letos se mistrovství 
České republiky v moderní gymnastice neo-
bešlo bez účasti hořovických moderních gym-
nastek. Ale hezky popořadě. Pohárové závody 
slouží dívkám jako příprava na ty nejdůležitěj-
ší – oblastní přebor a mistrovství České republi-
ky. Závodnice se během sezony dost nacestují – 

závody se konají po celé republice. Letos dívky 
navštívily Plzeň, Mariánské Lázně, Horní Jiřetín 
a Prahu. Oblastní přebor se konal v Praze v TJ 
Sokol Královské Vinohrady.

Prostory Sokola Královské Vinohrady řadí 
naše závodnicemezi ty oblíbené a na jejich vý-
konech to bylo znát. V kategorii nejmladších vy-
bojovala naše nejmladší závodnice Emma Bolo 
3. místo. Terka Krtilová obsadila taktéž 3. místo, 
kterým si zajistila postup na mistrovství České 
republiky. Postup na mistrovství ČR si vybojo-
valy i Zuzka Krtilová a Eliška Jansová, které ve 
svých kategoriích obsadily čtvrté místo. Johance 
Kováříčkové utekl postup na mistrovství repub-
liky opravdu jen o fous, obsadila krásné 5. místo. 
Na oblastním přeboru mohou dívky soutěžit 
i jako čtyřčlenná družstva. Naše družstvo III. ka-
tegorie ve složení Johanka Kováříčková, Kristý-
na Veselá, Lucka Hejduková a Anička Šimonová 
získalo krásnou bronzovou medaili.

Mistrovství ČR v moderní gymnastice se le-
tos konalo v Dubňanech ve sportovní hale Želva. 
Dívky si svůj poslední závod užily. Jejich výkony 
byly přesvědčivé a dokázaly, že na takový závod 
patří. Terka Krtilová předvedla nejlepší sestavu 
se švihadlem celého závodu a celkově pak obsa-
dila nádherné 3. místo ve IV. kategorii jednotliv-
kyň.

Dívky sbíraly medaile již od prvních závo-
dů. Nejúspěšnější sběratelkou cenných kovů 
byla Terka Krtilová, která získala dvě bronzo-
vé, dvě stříbrné a jednu zlatou medaili. Další 
medaile nasbírala Eliška Jansová – tři stříbrné 
a jednu zlatou, Johanka Kováříčková – jednu 
bronzovou a jednu stříbrnou a Zuzka Krtilová 
a Emmička Bolo – jednu bronzovou medaili. 
Ostatní dívky se na stupínky nevešly, ale jejich 
umístění se většinou pohybovala do 10. místa.

Všem dívkám moc gratulujeme a přejeme 
hodně úspěchů v podzimní sezoně společných 
skladeb. Hana Hoffmannová

Moderní gymnastky z Hořovic na úspěšné vlně

n Tereza Krtilová, Zuzana Krtilová a Eliška 
Jansová na mistrovství České republiky v mo-
derní gymnastice

n Bronzová medaile Terky Krtilové na MČR 
v moderní gymnastice.
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V neděli 11. června zavítal 
do fotbalového areálu SK Ho-
řovice, senátor Jiří Oberfalzer. 
Hlavním účelem návštěvy bylo 
předání sponzorského daru na-
dace Letorosty ve výši 10 000 Kč 
na podporu mládežnické kopa-
né v Hořovicích.

Šek za SK Hořovice převzal 
předseda klubu Karel Pelikán. 
Společně s místopředsedou 
Miroslavem Sojkou pak po-

děkovali panu senátorovi za 
dlouhodobou podporu fotbalu 
v Hořovicích. Ten naopak po-
chválil nejen práci s mládeží 
v našem klubu, ale i úroveň 
týmů dospělých a celkové zve-
lebení areálu SK v posledních 
letech. Společně pak všichni 
zhlédli zápas kategorie žáků SK 
Hořovice – SKP České Budějo-
vice 4:2.

Václav Königsmark

Senátor Jiří Oberfalzer 
podpořil hořovický fotbal

V sobotu 17. června uspořádala 
MO ČRS Hořovice dětské rybářské 
závody v Praskolesích a Hořovicích, 
kterých se zúčastnilo celkem 51 
dívek a chlapců. V Hořovicích se 
poprvé tyto závody uskutečnily na 
nedávno revitalizovaném rybníku 
Valcverk, v jehož těsné blízkosti 
vede nově zbudovaná cyklostezka 
a celé prostředí je velmi malebně 
upraveno. Rekonstrukci vodní plo-
chy i výstavbu cyklostezky realizo-
valo město Hořovice a v současné 
době je toto místo hojně navště-
vováno jeho obyvateli. Rybník Val-
cverk se stal domovem nejen pro 
různé druhy rybí populace, ale na 
jeho březích se můžete setkat i se 
spoustou dalších živočichů. Žije zde 
užovka obojková, skokan zelený 
a z ptáků například lyska černá či 
potápka roháč.

Pojďme ale zpět k našim závo-
dům, chytalo se pouze na jeden 
prut a každý závodník si mohl 
zvolit libovolný způsob rybolo-
vu. Nejčastěji však děti chytaly se 

splávkem, tedy tzv. na plavanou. Po 
dvou hodinách urputného klání 
vyhlásili pořadatelé pauzu na jídlo. 
Podávaly se horké párky, limonáda 
a sladkosti, které pro malé rybáře 
napekly jejich maminky. Po pauze 
pokračovaly děti v chytání, tento-
kráte však každé na jiném lovném 
místě. To, že se jim opravdu daři-
lo, by jistě potvrdili zapisovatelé 
úlovků, kteří s metrem a tužkou 
doslova běhali sem a tam a nesta-
čili ulovené ryby zapisovat. Vítěz 
však může být jen jeden a tím se na 
sobotních závodech stala Noemi 
Julie Pastuchová s neuvěřitelným 
počtem 115 ks nachytaných ryb. 
2. místo obsadila také dívka, a sice 
Pavlínka Kolínská s celkovým po-
čtem 100 ks nachytaných ryb. Na 
3. místě skončil Tobias Pastucha 
s celkovým počtem 90 ks nachyta-
ných ryb. 4. místo nikdy neuvádí-
me, ale tentokrát uděláme výjimku, 
jelikož na 4. místě se umístila Karo-
lína Kolínská, tedy sestra Pavlínky. 
Je tedy vidět, že oba sourozenecké 

Dětské rybářské závody MO ČRS Hořovice
páry se na závody svědomitě při-
pravovaly a především, že rybářský 
sport není už dávno doménou jen 
mužů a chlapců. Vítězové obdrželi 
z rukou pořadatelů poháry, pa-
mětní medaile a hodnotné ceny. 
S prázdnou však neodcházeli ani 
ostatní účastníci závodů, kaž-
dý z nich obdržel nějakou cenu 
a drobné rybářské vybavení.

K závěrečnému opékání špe-
káčků však bohužel nedošlo, pro-
tože nás od rybníku vyhnala průtrž 
mračen a silný déšť. Přesto jsme 
přesvědčeni, že si děti kromě cen 
přinesly domů spoustu krásných 

zážitků a příjemný pocit, že sobotní 
dopoledne strávily společně s ka-
marády v krásné přírodě. Zkrátka 
dětem i nám se akce opravdu líbila 
a je potřeba za ni upřímně poděko-
vat, a to jak MO ČRS Hořovice, tak 
především městu Hořovice, neboť 
činnost dětských rybářských krouž-
ků naší organizace již dlouhodobě 
finančně podporuje.

Moc děkujeme a dětem o prázd-
ninách přejeme hodně krásných 
zážitků u vody a především Petrův 
zdar.

Jan Rogos
jednatel MO ČRS Hořovice
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Někteří závodníci se museli 
poprat s novým formátem závo-
du tak, jak na sklonku roku roz-
hodl Český svaz moderního pěti-
boje. Pro kategorie U11 – U13 se 
změnila pouze délka trati. Jede-
náctiletí místo 500 m běží o sto 

metrů více a třináctiletí zdolávají 
1200 m (původně 1000 m). Zá-
sadní změna nastala v kategorii 
U15, kdy střelecká část od letoš-
ka není v klidovém režimu, ale je 
součásti laser – runu. Závodníci 
startují s handicapem vypočítaný 

Moderní pětibojaři doběhli do poloviny sezóny
Polovina pětibojařské sezóny je za námi. Naši mladí pětibojaři se zúčastnili zatím čtyř kol Českého poháru mládeže 2023 na-
příč všemi kategoriemi, čtyři kola je čekají v měsících září-listopad.

Stejně jako se školní rok 
2022/2023 pomalu chýlí ke konci, 
je tomu stejně tak i u badminto-
nové sezóny. A je načase shrnout 
uplynulé období. Tento rok byl 
pro hořovický badminton plný 
výzev. Po náboru se oddíl roz-
rostl a nyní máme 31 aktivních 
hráčů. Díky stále většímu zájmu 
ze strany hráčů o turnaje, jsme se 
rozhodli a uspořádali celkem čty-
ři turnaje. Z toho jeden turnaj byl 
O pohár starostky města Hořovi-
ce. Všechny pořádané turnaje se 
setkaly s velkým zájmem z ostat-
ních klubů. Pro lepší představu 
jsme se účastnili cca 50 turnajů. 
Z toho jeden byl mezinárodní Yo-

nex International Cup, ze kterého 
jsme si odvezli velmi cenné zku-
šenosti. A v tento moment víme, 
že v příštím roce chceme navští-
vit vícero mezinárodních turnajů. 
Nyní končíme sezónu kondiční 
přípravou až do konce června. 
V rámci přípravy na další sezónu 
2023/2024 uspořádáme badmin-
tonové soustředění v posledním 
týdnu v srpnu. Máme velkou ra-
dost, že se na soustředění přihlá-
silo dvakrát víc hráčů než minulý 
rok.Novou sezónu odstartujeme 
9. 9. 2023 akcí SportFest, kde se 
budete mimo jiné moci podívat 
i na hořovický badminton.

Pavel Ludvík

z předchozí plavecké disciplíny. 
To znamená, že závodníci po-
stupně nabíhají na střelnici, od-
střílí první položku a poté je čeká 
běžecký úsek 600 m. Následuje 
druhá střelecká položka, běh 600 
m, třetí střelecká položka a závě-
rečných 600 m. Kategorii U17 – 
U19 včetně juniorů žádné výraz-
né změny nečekaly. Jinak tomu je 
na mezinárodních soutěžích, kde 
pátou disciplínu – jízdu na koni – 
pomalu nahrazuje překážkový 
závod zaměřený na všestranné 
fyzické dovednosti po vzoru Gla-
diator Race, tzv. OCR Run.

V polovině seriálu závodu si 
hořovický oddíl nevede vůbec 
špatně. Pravidelně se naši svě-
řenci umísťují na stupních vítězů. 
Prozatím s tímto skóre: 7x zlato 
(Dardová 1x, Holiček 2x, Holič-
ková L. 2x, Holičková S. 1x, Křeč-
ková N. 1x), 10x stříbro (Křeč-
ková 1x, Dardová 2x, Huml 1x, 
Holičková S. 2x, Dušková 1x, No-
votný L. 1x, Abrhámová 1x, Cho-
holová A. 1x) a 6x bronz (Křečko-
vá 1x, Vavřičková 1x, Abrhámová 
1x, Chocholová A. 1x, Novotný L. 
1x, Dardová 1x). Prvním letošním 
mistrovským titulem se mohou 
pyšnit Nikola Dardová a Martina 
Vavřičková, které se staly mistry-
němi ČR v družstvech U 19.

A když jsme výše zmínili mezi-
národní soutěže, je na místě zmí-
nit životní úspěch Karoliny Křen-

kové, odchovankyni hořovického 
oddílu, ve finále světového poháru 
v turecké Ankaře. Od začátku zá-
vodu si vedla fantastiky. Do finá-
le vstupovala se skvělým skóre ze 
šermu na 3. místě, parkúr dokonce 
se ziskem plného počtu bodů vy-
hrála. V plavecké části zaplavala 
šestý nejrychlejší čas a do závěreč-
ného laser – runu vybíhala ze třetí 
pozice. Po druhé a třetí střelbě 
vybíhala ze střelnice dokonce na 
prvním místě. Bohužel, poslední 
střelecká položka se jí nevydařila 
a Káju odsunula na osmé místo.

Nyní nás čekají prázdniny 
a volnější režim. Přípravy na zá-
vodní období nastanou v polovi-
ně srpna, kdy odcestujeme spolu 
s pětibojaři z Kralup na letní 
soustředění, kde mladé sportovce 
čeká plavecká a běžecká příprava, 
zdokonalování šermířské a stře-
lecké techniky a v neposlední 
řadě poznávání Vysočiny z cykli-
stického sedla.

Druhou půli sezóny otevíráme 
v sobotu 16. září šestým kolem 
u nás v Hořovicích. V prostorách 
plaveckého bazénu, sportovní 
haly akvaparku se budou roz-
dělovat mimo jiné i mistrovské 
tituly v kategorii U11. Pokud jste 
příznivci sportu a moderního 
pětiboje obzvlášť, přijďte fandit 
a podpořit naše závodníky, rádi 
vás uvidíme.

Ivana Chocholová

Shrnutí sezóny hořovických 
badmintonistů
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Od rukávků po vicemistry ČR
Pokud v odpoledních hodi-

nách od pondělí do pátku navští-
víte hořovický bazén, uvidíte ve 
vodě nespočet barevných dětských 
hlaviček, které se s vodou teprve 
seznamují, a i takových, za nimiž 
se takzvaně vaří voda. Ano, řeč je 
o plavání a hořovickém plaveckém 
oddíle. V současné době jej navště-
vuje 75 dětí, od přípravky po junio-
ry, a o jejich plaveckou techniku se 
stará desítka trenérů, jejichž snahou 
je nejen děti naučit plavat, ale také 
je co nejlépe připravit do závodní-
ho klání.

První závody okusí již nejmladší 
žáčci (2014 a ml.), kteří získávají své 
závodní zkušenosti v šesti kolech 
Středočeského poháru nejmladšího 

žactva, přičemž předposlední kolo, 
Hořovickou kosatku, pořádáTJ 
Spartak. Mezi nadějné plavce jistě 
patří Anna Pechová. V Rakovníku 
naposledy získala 2 zlaté medaile 
a 1 bronz, v Příbrami 4x stanula na 
stupních vítězů (2x první, 2x dru-
há). Ročníky 2012 a 2013 mají své 
plavecké vrcholy na letním a zim-
ním mistrovství Čech, kam se po 
krajských kolech nominovalo 5 zá-
vodníků v ročníku 2013 (Bárta F., 
Kejzlarová P. – 1x mistryně Čech, 
2x vicemistryně Čech, 2x bronzová, 
Holičková L. – 3x bronz, Holičková 
S. – 1x 4. místo, a 4x v první desítce, 
a Chocholová A. – 1x 10. místo) a 2 
plavci v ročníku 2012 (Dušek A. – 
1x 10. místo a Frýbertová A. – nej-
lepší 11. místo v disciplíně).

Od 12 let se mohou žáci pro-
bojovat až na mistrovství ČR. 
O víkendu 17. – 18. června se ko-
nala mistrovsví hned dvě – třinác-
tiletých v Plzni a dvanáctiletých 
v Mladé Boleslavi. Do Plzně se 
nominovalo celkem 5 závodníků 
(Dušková V. – 6. místo 800 VZ a 8. 
místo 400 VZ, Kusá E. – nejlepší vý-
kon 13. místo, Lišková J. – nejlepší 
19. místo, Macek F. – 3x 10. místo 
a Červenka J. – nejlepší 11. místo 
na 1500 VZ).

O senzaci se postarali chlapci 

v Mladé Boleslavi. Stanislav Bub-
ník se stal vicemistrem ČR na 100 
m prsa a v dalších 5 disciplínách se 
umístil 1x 4., 2x 5. a 2x 6. Jeho oddí-
lový kamarád, Samuel Holiček, na 
stupně vítězů vystoupil hned 4krát. 
Domů si přivezl titul vicemistra ČR 
v polohovém závodě na 400 m a 3 
bronzové medaile (200 m motýlek, 
200 m polohový závod a 200 m 
prsa). V dalších dvou disciplínách 
se umístil 1x na 4. místě a 1x skončil 
pátý. Osobní rekordy si z Boleslavi 
také odvezl Lukáš Novotný.

Naši nejstarší plavci, junio-
ři, Matěj Huml (2006) a Vojtěch 
Hrubý (2008) bojovali na Letním 
mistrovství ČR již na konci května 
v Liberci. V nadité konkurenci si 

lépe vedl Matěj Huml (2006), který 
se umístil 2x na 8. místě. Vojtovi jis-
tě udělaly radost osobní rekordy na 
200 M a 400 PZ.

Jarní sezóna je ukončena a plav-
ce čeká přechodné období. Budou 
odpočívat, regenerovat a během 
prázdnin poznávat i další sporty. 
V půli srpna se vydají spolu s pě-
tibojaři na letní soustředění, kde 
v pelhřimovském bazénu zahájí 
přípravu na zimní část sezóny. Po-
kud hořovické plavce chcete vidět 
v akci, tak určitě dorazte 24. září na 
Hořovickou kosatku.

TJ Spartak – plavecký oddíl 
přeje svým svěřencům a čtenářům 
krásné léto.

Ivana Chocholová

Po hektickém jaru užívají fotbalisté všech kategorií SK Ho-
řovice zaslouženého odpočinku, a lze tedy už krátce zhod-
notit uplynulou sezónu.

A mužstvo dospělých udělalo další výkonnostní posun směrem 
vzhůru a zařadilo se mezi lepší týmy v divizi A. V nevídaně vyrovnané 

tabulce, kdy až do posledního kola nebylo jasné, kdo sestoupí, se naši 
hráči nakonec umístili na velmi dobrém 7. místě se ziskem 44 bodů za 
13 výher, 5 remíz a 12 proher, při skóre 38 : 38. Do mužstva se podařilo 
zabudovat několik odchovanců, takže v kádru nastupovali pouze čtyři 
hráči, kteří neprošli mládežnickými týmy Hořovic. Kádr se stabilizo-
val a je nespornou výhodou, že doplnění mužstva nemusí být nijak 
zásadní. Počítá se s příchodem pouze jednoho až dvou hráčů.

Ještě lépe si vedlo B mužstvo v okresním přeboru. To se ziskem 
minimálně 62 bodů (v době uzávěrky tohoto čísla zbýval odehrát po-
slední zápas na hřišti Trubína) suverénně ovládlo tabulku a již tři kola 
před koncem si zajistilo postup do krajské I. B třídy. Tým se podařilo 
vhodně omladit a doplnit opět z řad vlastních odchovanců, což je po-
zitivní signál pro hráče, kteří nehrají za A mužstvo, nebo tam nejsou 
dostatečně vytíženi. I kádr B mužstva bude ještě před startem nové 
sezóny doplněn a věříme, že se klukům bude ve vyšší soutěži dařit.

Závěrem bych chtěl všem hráčům i realizačním týmům obou 
mužstev jménem výboru SK Hořovice, a věřím, že i jménem přízniv-
ců našeho klubu, poděkovat za vydařenou sezónu 2022/2023 a popřát 
hodně úspěchů v sezóně nadcházející.

Václav Königsmark

Ohlédnutí za fotbalovou sezónou 2022/23

B mužstvo SK Hořovice - vítěz okresního přeboru


